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reprezentačné prestávky väčšinou poskytujú 
ľuďom pracujúcim v kluboch aspoň niekoľko chvíľ 
na oddych a uvoľnenie po náročnom programe 
súťažných zápasov. Tentokrát to však v Slovane 
neplatilo. Futbal vie byť niekedy neúprosný a veľmi 
tvrdý. O čo viac sme si všetci želali, aby sa pán 
tréner Jozef Jankech rozlúčil so svojou bohatou 
kariérou úspechom, ktorý v jeho zbierke dosiaľ 
chýbal – majstrovským titulom, a navyše v klube, 
ktorý je jeho srdcovou záležitosťou, o to viac akoby 
sa od nás odkláňalo šťastie. Dnes už môžeme len 
uvažovať, ako by to bolo, ak by sa nám podarilo 
prebojovať sa do skupinovej fázy Európskej ligy, 
k čomu nám chýbal naozaj len krôčik. Faktom 
však je, že nášmu mužstvu sa od tohto momentu 
nedarilo celkom nájsť stratenú pohodu a nedosa-
hovalo výsledky, aké by sme si všetci želali a na 
základe potenciálu jednotlivých hráčov aj predsta-
vovali. Pán Jankech je mimoriadne skúsený a vo 
vzniknutej situácii usúdil, že pre mužstvo by bola 
najlepším riešením výmena hlavného trénera. Je 
nám to nesmierne ľúto, no verím, že v pamäti nám 
zostanú predovšetkým spomienky na veľa krás-
nych chvíľ, ktoré Jozef Jankech so Slovanom zažil. 
Ja sám som mal tú česť, že ma v Slovane viedol 
a pri rozvoji mojej kariéry mi veľmi pomohol. Aj to-
uto cestou by som sa mu rád poďakoval za všetko, 
čo pre náš klub spravil a ubezpečil ho, že čestným 
členom belasej rodiny zostane navždy. To isté platí 
aj o Samovi Slovákovi, ktorému zdravotný stav ne-
dovolil pokračovať ďalej v kariére. Nepochybujem 
o tom, že Samo svojimi schopnosťami a skúsenos-

ťami v budúcnosti ešte Slovanu pomôže, aj keď už 
nie v pozícii hráča.
Menej radostné chvíle však tvoria neoddeliteľnú 
súčasť futbalového života a koniec jednej etapy 
je vždy zároveň aj začiatkom ďalšej a verme, že aj 
úspešnejšej. Preto vítam v Slovane nového šéfa re-
alizačného tímu Karla Jarolíma a želám mu v jeho 
práci veľa šťastia. Je veľmi dobré, že sa nám za 
taký krátky čas podarilo obsadiť trénerský post 
jedným z najúspešnejších odborníkov súčasnosti 
v Česku a na Slovensku. Úspechy, ktoré mal pán 
Jarolím so Slaviou Praha hovoria samé za seba 
a budeme robiť všetko pre to, aby sme mu vytvore-
ním zodpovedajúcich podmienok pomohli dosiah-
nuť podobné výsledky aj v belasých farbách. Som 
rád, že novému trénerovi sa v neľahkej situácii, 
keď mal len niekoľko tréningov na oboznámenie 
sa s mužstvom i prostredím klubu, podarilo vykro-
čiť na Slovensku tou správnou nohou. Do konca 
jesene nás čaká ešte niekoľko náročných zápasov 
a hneď ten najbližší proti nášmu najvážnejšiemu 
konkurentovi v boji o titul Žiline. Naši hráči túžia 
dokázať, že sú na Slovensku najlepší, a tak im pri 
tom držme palce. 

Slovan do toho!

Dušan Tittel 
generálny riaditeľ ŠK Slovan Bratislava

Vážení čitatelia a fanúšikovia Slovana,
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Ak máte otázku, ktorú by ste chceli položiť hráčom, 
trénerom, funkcionárom či komukoľvek inému  

v Slovane, prípadne nápad, čo vám v tomto  
magazíne chýba, píšte nám na adresu  

casopis@skslovan.com. Ďakujeme za vaše podnety. 

Autorské práva vyhradené. Akékoľvek rozmnožovanie, 
vystrihovanie, spracovanie a šírenie diela – textu,  
fotografií, grafov, tabuliek, a to v jednotlivých  
prípadoch alebo ako súborné dielo, vrátane údajov 
v elektronickej podobe – len so súhlasom vydavateľa.

Dušana Tittela, generálneho riaditeľa  
ŠK Slovan Bratislava.

Čo sa deje v belasej kuchyni. 

Mario Božič žije i hrá futbal naplno. 

Karel Jarolím sľubuje náročný,  
no atraktívny futbal.

Filip Šebo s Igorom Žofčákom  
prišli do Slovana víťaziť.

Petr Kašpar poodhaľuje tajomstvá  
tvorby úspešného mužstva.

Samo Slovák na prahu ďalšej  
etapy svojho futbalového života.

Prestrihnutie šnúry v hodine dvanástej. 

Okrem ligy aj štvrťfinále pohára. 

Sumár zápasov Slovana. 

Súpiska a štatistiky A-tímu Slovana.
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Nová oficiálna internetová stránka nášho klubu 
www.skslovan.com okrem mnohých iných vecí 
ponúka fanúšikom už aj fanshop s rovnakým 
sortimentom ako predajňa na Pasienkoch. 
Všetci priaznivci belasých tak opäť majú mož-
nosť zaobstarať si originálne dresy Slovana, iné 
oblečenie a rôzne suveníry nielen osobne na 
štadióne, ale aj cez internet v pohodlí svojho 
domova.

Suveníry 
opäť aj 
online

Začiatkom októbra testoval Slovan troch 
adeptov na belasý dres. Už niekoľko týždňov 
je v Bratislave krajan Mamadoua Bagayoka 
z Pobrežia Slonoviny 24-ročný Kore Maixent 
Zagre. Okrem ofenzívneho univerzála, ktorý už 
v minulosti hrával aj v Maroku, prišli na skúšku 
aj nemecký stredopoliar s brazílskymi koreňmi 
Hendrik Helmke a ľavý obranca Rastislav 

Chmelo z Lokomotívy Košice. Títo hráči sa pred-
stavili aj v prípravnom zápase proti Šali, Helmke 
nastúpil aj v Slovácku. „Zo spomenutej trojice 
u nás zostal už len Zagre, ktorého by sme ešte 
chceli vyskúšať v niekoľkých stretnutiach našej 
juniorky. Zvyšných dvoch hráčov sme zavolali  
v októbri preto, aby sme si o nich spravili obraz 
už teraz a v prípade nášho záujmu nemuseli 

v zimnej príprave strácať veľa času ich testova-
ním. V otázke zloženia mužstva pre jarnú časť 
sezóny však bude mať významné slovo nový 
tréner Karel Jarolím, takže momentálne by bolo 
predčasné definitívne hovoriť o tom, či nás 
posilní niekto zo skúšanej trojice, prípadne iní 
hráči,“ poznamenal viceprezident Slovana Petr 
Kašpar.

Definitíva zatiaľ nepadla
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Mladší žiaci i žiačky Slovana postúpili aj v tomto 
roku na finálový turnaj Mini Champions Ligy 
a dobré výkony predviedli aj v súbojoch o ce-
loslovenského víťaza vo Zvolene. Žiaci najprv 
prešli bez zaváhania základnou skupinou, keď 
zvíťazili nad Michalovcami (7:0), Žilinou (3:1) 
i Nitrou (1:0). Vo finále sa belasí stretli s Ban-
skou Bystricou. Z hry gól nepadol, a tak museli 
o víťazovi celého turnaja rozhodnúť pokutové 
kopy. V rozstrele mali viac šťastia hráči Dukly, 
ktorí vyhrali 4:3. Žiačky hrali spôsobom každý 
s každým. Naše dievčatá zdolali Pakostov 
2:0 a Haburu 9:0, remizovali so Žilinou 3:3 
a prehrali s Humenným 1:2. So siedmimi bodmi 
obsadili druhé miesto za Žilinou, ktorá získala 
desať bodov. Tešia nás aj individuálne ocenenia 
pre našich hráčov. Martin Hajtmánek sa stal 
najlepším brankárom turnaja, Simona Fatulová 
bola so šiestimi gólmi najlepšou strelkyňou.

Dvakrát  
druhé miesto

Mládežníckym reprezentačným tímom Slovenska 
sa v prvej fáze kvalifikácie o postup na majstrovstvá 
Európy darilo. Výber do 17 rokov pod vedením tré-
nera Antona Valoviča postúpil do rozhodujúcej fázy 
z prvého miesta. V Maďarsku zdolal Faerské ostrovy 
3:0, Andorru 5:0 a s domácimi rovesníkmi remizoval 
1:1. O tento úspech sa zaslúžila aj dvojica hráčov 
Slovana. Obranca Filip Molnár nechýbal na trávniku 

ani minútu, útočník Tomáš Kubala nastúpil v oboch 
víťazných dueloch.
V silnejšej konkurencii obstála aj „devätnástka“. 
Zverenci Pavla Peráčka na turnaji v Slovinsku tiež 
rozhodli o svojom postupe už v úvodných dvoch 
stretnutiach, keď vyhrali nad Maltou 4:0 a nad 
Slovinskom 1:0. V priamom súboji o prvú priečku 
podľahli Slováci Holanďanom 0:2. Na oboch trium-

foch sa podieľal aj obranca Slovana Martin Vrablec, 
ktorý k dobrým výkonom pridal aj gól do siete Malty, 
keď hlavou po rohovom kope uzavrel skóre na 4:0.
Oba naše výbery sa teraz môžu tešiť na žreb druhej 
fázy kvalifikácie. Tá je však už podstatne náročnejšia 
ako prvá, lebo zo silnejšej konkurencie postúpi na 
záverečný turnaj európskeho šampionátu iba víťaz 
štvorčlennej skupiny.

Naši oporami úspešných reprezentácií
 Martin Vrablec Filip Molnár  Tomáš Kubala
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alebo stratili niekoho blízkeho. Nemôžem povedať, 
že by som bol rád, že som niečo také zažil, ale je to 
skúsenosť, ktorá človeka poučí do ďalšieho života. 
Vo veľmi skorom veku som sa naučil samostatne 
rozmýšľať a vážiť si mnohé veci.

Ako vníma ozbrojený konflikt malý chlapec ako 
ty v tom čase?
Nechápal som to, chcel som sa ďalej hrávať 
s kamarátmi. Môj otec bol policajtom a išiel bojovať. 
Dodnes sa nerozprávame o tom, čo zažil, aj keď 
s odstupom času už viem, čo sa vtedy dialo a prečo. 
Otca povolali trikrát na niekoľko mesiacov, štvrtý raz 
už nechcel ísť.

Muselo byť pre teba veľmi náročné, keď bol 
preč...
Určitou výhodou bolo, že som bol malý a niektorým 
veciam som nerozumel. Každý deň nás však trápili 
obavy, či sa otec ozve, či je v poriadku, kedy sa vráti. 
Stále sme žili v neistote. Nie je to nič príjemné.

Myslíš si, že aj pre časté zmeny v detstve sa 
dnes dokážeš ľahko adaptovať na nové prostre-
die?
Keď som začal hrať futbal, vedel som, že budem 

veľa cestovať a musím byť pripravený na zmeny. 
V pätnástich som odišiel z Loznice, kde sme v tom 
čase bývali, do Belehradu. O štyri roky neskôr som 
už prestúpil do Maďarska. Potešilo ma, keď som 
dostal ponuku zo Slovana. Vedel som, že je to 
významný klub. Zaujímalo ma aj to, ako žijú ľudia 
na Slovensku, lákala ma príležitosť spoznať novú 
kultúru i reč. Som rád, že som sa dokázal naučiť 
po slovensky i po maďarsky a že mám priateľov 
v oboch krajinách. Pre život je to len prínosom.

V čom je tajomstvo tvojho talentu na jazyky?
Neviem, či je to talent, alebo ma to jednoducho 
baví. Futbalisti sú rôzni. Niektorí sa v zahraničí 
chcú učiť tamojšiu reč, iní nie. Myslím si, že aj pre 
futbal je to oveľa lepšie. Som rád, keď sa môžem so 
spoluhráčmi rozprávať v ich jazyku, alebo keď bez 
problémov rozumiem, čo mi chce tréner vysvetliť. 
V škole som sa naučil aj po anglicky a trochu po 
nemecky. Do konca života by som rád študoval ešte 
aspoň jeden-dva ďalšie jazyky. Možno taliančina, 
prípadne španielčina by mi išli.

Máš nadanie aj na niečo iné?
Vždy ma bavili rôzne športy. Srbsko je športová 
krajina, okrem futbalu je tam veľmi populárny 

basketbal, tenis, volejbal... Basketbal som aj chvíľu 
trénoval. Veľakrát som už dostal otázku, čo by som 
robil, ak by som nehral futbal. Myslím si, že nič iné 
by som robiť nevedel. Šport, a hlavne futbal, mi ide 
najlepšie a chcem sa mu venovať celý život.

Boli pre teba inšpiráciou aj slávni futbalisti Crve-
nej zvezdy, ktorej si veľkým fanúšikom?
Určite. Už v Rijeke ma otec zobral na zápas 
„Zvezdy“. Fotil som sa s hráčmi a neskôr mi dokon-
ca kapitán Dragan Stojkovič poslal knihu. Mesiac 
som od radosti poriadne nespal. Keď v roku 1991 
táto výnimočná generácia vyhrala Európsky pohár 
majstrov, bol to úžasný zážitok. Spomínam si, ako 
prišlo na duel s Barcelonou na Marakanu 110-tisíc 
divákov. Aj ja som cestoval tristo kilometrov, len aby 
som bol pri tom.

Reprezentuješ Bosnu, hoci si tam futbal na 
klubovej úrovni nikdy nehral. Prečo?
Narodil som sa tam a celá rodina pochádza z Bos-
ny. Loznica je na hraniciach s Bosnou, a hoci sme 
tam cez vojnu nemohli chodiť, teraz už pravidelne 
navštevujeme našich príbuzných i kamarátov. 
Počas môjho angažmánu vo Fehérváre za mnou 
prišiel jeden skaut a pýtal sa ma, či by som nechcel 

Reprezentuješ Bosnu, ale väčšinu života si strá-
vil v Srbsku. Ako to vlastne je s tvojím pôvodom?
Narodil som sa v bosnianskom meste Tuzla, kde 
som však žil asi len dva mesiace. Potom sme sa 
sťahovali do Chorvátska a približne sedem rokov 
sme bývali v Rijeke. Tam som aj začal hrať futbal. 
Otec bol futbalistom, odmalička ma brával so 
sebou na tréningy. Veľmi ma to bavilo. Otec často 
spomína, že jediná vec, ktorá ma v obchodoch 
zaujímala, bola vždy lopta. Aj dnes sa na tom dobre 
bavíme, no už vtedy bolo jasné, ktorým smerom sa 
budem uberať.

Sťahovali ste sa pre otcovu futbalovú kariéru?
Áno, v bývalej Juhoslávii hral prvú aj druhú ligu, čo 
vtedy boli veľmi kvalitné súťaže. Musel však skončiť 
pre problémy s kolenom. Možno aj preto chcel, aby 
som pokračoval v jeho stopách a dosiahol to, čo 

sa nepodarilo jemu. Som rád, že aj ja som sa stal 
futbalistom a robím to, čo ma v živote najviac baví.

Zvykneš však hovoriť, že by si nechcel, aby sa 
tvoj syn stal futbalistom. Prečo?
To myslím viac-menej zo žartu. Pravdou ale je, že 
život futbalistu nie je jednoduchý. Viem, ako ťažko 
bolo mne a mojej rodine, keď som ako 15-ročný 
odchádzal z domu. Mama vtedy každý deň plakala. 
Bol som jej jediný syn, bolo to náročné. Už v devät-
nástich som sa prvýkrát sťahoval do zahraničia. Ak 
by som sa narodil v inej krajine, napríklad Španiel-
sku, mohol by som hrávať doma a neuvažovať nad 
životom legionára. Často sa stretávam s názorom, 
že stačí len prísť, odohrať zápas a zobrať peniaze. 
Ale je veľa iných vecí, ktoré musí futbalista robiť, aby 
bol dobrý.

Rijeka je krásne prímorské mesto. Nelákali ťa 
tam aj iné veci ako futbal?
Futbal bol na prvom mieste, aj s kamarátmi sme ho 
najčastejšie hrávali na ulici. Veľmi ma mrzí, že sme 
sa odsťahovali. Začal som chodiť do školy, mal som 
sedem rokov a vypukla vojna. Ako pre Srbov to pre 
nás nemuselo byť v Chorvátsku bezpečné, a tak 
otec rozhodol, že sa pre istotu presťahujeme do 
Srbska. V Rijeke však naďalej mám rodinu a každé 
leto sa tam rád vraciam.

Dá sa vôbec opísať, čo človek zažíva počas 
vojny?
Kto niečo také zažil, môže o tom rozprávať aj 
mesiac, ale nezainteresovaný to ťažko pochopí. 
Sťahovali sme sa s dvoma kuframi. V Rijeke sme 
nechali všetko – dom, kamarátov... Je to veľmi 
ťažké a ešte ťažšie pre tých, ktorí priamo zažili boje, 

Meno:  Mario Božič
Dátum narodenia:  25. mája 1983
Znamenie:  blíženci
Výška:  181 cm
Váha:  78 kg
Obľúbené jedlo:  čevapčiči
Obľúbený nápoj:  voda
Obľúbený futbalista:  
Dragan „Piksi“ Stojkovič, Dejan Stankovič
Obľúbený klub:  
Crvena zvezda Belehrad
Predchádzajúce kluby:  
FK Loznica, FK Milicionar Belehrad, 
FC Fehérvár, Újpest

VIZITKA

Význam mnohých vecí si uvedomíme, až keď ich stratíme. V našich končinách považujeme niektoré istoty,  
napríklad mier, za samozrejmé. Aj medzi nami však žije dosť ľudí, ktorí zažili vojnu a niektorí z nich dokonca  
len nedávno. Takéto skúsenosti výrazne ovplyvnili aj život Maria Božiča.

 
a
So
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hrať za Bosnu. Súhlasil som a veľmi rýchlo mi 
vybavili aj pas, keďže dovtedy som mal iba srbský. 
Prvýkrát som reprezentoval v Maďarsku, dokonca 
na štadióne Fehérváru. Lepší debut som si asi 
nemohol želať. Rád by som k doterajším štyrom 
štartom pridal aj ďalšie. Pre futbalistu nemôže byť 
krajší pocit, ako nastúpiť za krajinu, kde sa narodil 
a cítiť podporu celej rodiny i známych.

Prečo si sa po prestupe do Slovana zatiaľ nedoč-
kal ďalšej pozvánky?
Maďarská liga má nižšiu úroveň ako slovenská, 
takže v tom to určite nebude. Som v kontakte s re-
prezentačným trénerom. Schvaľoval môj prestup 
do Bratislavy a sľúbil, že mi dá šancu, ak budem 
hrávať. V súčasnosti má Bosna veľa legionárov, 
ktorí pôsobia v Nemecku. Tí majú pri zostavova-
ní nominácie prednosť. Ja sa snažím odovzdať 
maximum pre klub, ostatné už neovplyvním. Ak ma 
tréner zavolá do reprezentácie, budem rád. Ak nie, 
pokúsim sa pridať.

Kde by si chcel žiť v budúcnosti?
Väčšina srbských športovcov sa po ukončení kariéry 
vracia domov a rovnaké plány mám aj ja. Asi by 
som sa chcel usadiť v Novom Sade, kde teraz žije 
môj otec. Je to taká menšia Bratislava. Obe mestá 
majú rovnaký charakter, ktorý je mojej povahe 
veľmi blízky. Aj môj syn by tam mal veľa možností 
z hľadiska vzdelania i športu.

Z tvojho rozprávania sa dá tušiť, že sa ti v Brati-
slave páči.
V takom meste som ešte nežil. Som tu veľmi 
spokojný. Nemám rád príliš veľké mestá, Bratislava 

je pre mňa ideálna. Je tu veľa možností na relax 
i zábavu. Blízko bytu máme jazerá, po narodení 
syna oceňujem dostatok možností na prechádzky. 
Sú tu dobrí ľudia, ktorí majú podobný životný štýl, 
na aký som zvyknutý zo Srbska. Radi sa stretávajú 
s priateľmi, chodia spolu von, alebo na kávu. Našiel 
som aj výborné reštaurácie, kam často chodievam. 
Veľmi mi chutí slovenská strava. Výhodou Bratislavy 
je aj blízkosť Viedne i Budapešti, kde máme tiež 
kamarátov. Jednoducho sa mi tu páči.

A manželke?
V Maďarsku nebola veľmi spokojná, tu je to úplne 
inak. Snažím sa, aby mala rôznorodý program. 
Manželky futbalistov to nemajú ľahké. Tiana 
v Srbsku študovala fotografiu a kvôli mne sa školy 
vzdala. Za to som jej nesmierne vďačný. Vidím na 
nej, že by si rada školu dokončila a pracovala v tom, 
čo ju baví. Teraz to však nie je možné, keďže má 
veľa povinností so synom. Ak by sme žili doma, bolo 
by to iné. Mohli by pomôcť babky, tu sme odkázaní 
sami na seba. Zo žartu hovorí, že teraz zarábam ja 
a keď skončím s futbalom, bude pracovať ona a ja 
sa budem starať o deti.

Chodia za vami príbuzní aspoň na návštevy?
Áno a tiež sa im Bratislava veľmi páči. Mamu som 
raz zobral do reštaurácie a dala si grilované rebrá, 
ktoré jej neuveriteľne chutili. Tak ich doma vychváli-
la, že vždy, keď k nám niekto príde zo Srbska, pýta 
sa na rebrá (smiech).

Pred rokom sa vám narodil syn Balša. Ako sa 
odvtedy zmenil váš život?
Otočil sa o 180 stupňov. Jeden bývalý spoluhráč 

a môj svedok na svadbe chodieval na tréningy stále 
unavený, ja som nechápal prečo. Len mi hovoril: 
„Veď počkaj, keď budeš mať dieťa.“ Teraz už viem, 
aké to je. S manželkou sa poznáme veľmi dlho 
a náš vzťah sa po narodení Balšu nezmenil. Dieťa 
prinesie do života rodičov veľa nových vecí a určite 
výrazne prevažujú pozitívne. Myslím si, že som 
pokojnejší, aj futbal beriem trochu inak. Predtým 
som bol urazený, keď ma tréner posadil na lavičku 
a aj doma by som bol mrzutý. Teraz je pre mňa 
prvoradé, aby boli manželka a syn v poriadku. To 
ostatné príde.

Ako ste sa zoznámili s manželkou Tianou?
Obaja sme bývali v Loznici. Je to malé mesto, kde 
sa všetci poznajú. Mal som možno 18 rokov, keď 
sme sa dali dokopy. Boli sme spolu asi dva me-
siace, keď som už odchádzal do Maďarska. Tiana 
bola veľmi mladá, nechali sme to tak. Po čase sme 
sa stretli na jednej diskotéke, a potom už začal byť 
náš vzťah vážnejší. Odišla za mnou do Maďarska 
a odvtedy stojí pri mne. Je fajn, keď mám doma 
spriaznenú dušu a mám sa komu vyrozprávať, keď 
ma niečo trápi. V júni 2008 sme mali v Srbsku 
svadbu, na ktorej bolo asi 500 ľudí, a to sme ešte 
nemohli pozvať všetkých, ktorých sme chceli. 
Okrem narodenia syna to bol najkrajší deň v mojom 
živote. Potešilo ma, keď som videl takto pokope 
všetkých blízkych, ktorých mám rád. Svadbu by som 
mohol mať pokojne aj každý rok (smiech).

Si veľmi impulzívny, v zápase ideš vždy naplno. 
Je to tak aj mimo ihriska?
Áno, snažím sa všetko robiť so srdcom a najlepšie 
ako viem. Ani na tréningu nechcem prehrať. Spolu-

hráči si preto zo mňa často uťahujú. Aj keď hráme 
doma s manželkou karty, snažím sa vždy vyhrať. 
Možno to mám po otcovi, možno je to sčasti srbská 
nátura. Aj Slováci sú podľa mňa podobní. Preto 
sa mi páči tunajší život i futbal. V Maďarsku som 
zažil, že niektoré pre mňa dôležité veci boli ľuďom 
ľahostajné. To ma hnevalo. Ja budem bojovať celý 
život a myslím si, že ma to posúva dopredu.

Nemáš problémy so svojou otvorenosťou?
Niekedy mám, ale neznášam pretvárku. Vždy 
poviem, čo si myslím. Možno mám preto menej 
kamarátov, no tí, ktorých mám, sú praví a viem, že 
sa na nich môžem spoľahnúť. Manželka má takú 
istú povahu ako ja. Nehádame sa často, ale keď už, 
tak to stojí za to (smiech). Za päť minút si povieme, 
čo máme na srdci a potom je opäť dobre. Niektoré 
páry sa spolu nebavia celé dni, toto nám nehrozí.

V Slovane si zapadol do mužstva veľmi rýchlo...
Tréneri aj starší hráči sa mi snažili vo všetkom 
pomôcť. Je to aj vďaka tomu, že sme vynikajúca 
partia. V kabíne je veľká zábava. S viacerými 
spoluhráčmi zo Slovana určite zostaneme priateľmi 
do konca života. S Honzom Králíkom i Jakubom Syl-
vestrom sme ako bratia. Aj po Jakubovom odchode 
do Dinama Záhreb sme v každodennom kontakte. 
Myslím si, že z neho vyrastie špičkový futbalista. 
Rovnako skvelú budúcnosť predpovedám aj Erikovi 
Grendelovi. Sú to ctižiadostiví a talentovaní chalani, 
ktorí majú záujem pracovať na sebe. Nevadilo by 
im, ani keby mali desať tréningov za týždeň.

Po hernej stránke ti Slovan vyhovuje?
S mojím manažérom som sa už na túto tému 
rozprával. Každé mužstvo má iný systém. Musím 
sa tomu prispôsobiť a odovzdať zo seba všetko 
tak, aby som bol pre Slovan maximálne užitočný. 
V Újpesti som hral viac vpredu a dával som dosť 
gólov. Možno tam nebo li takí kvalitní ofenzívni fut-
balisti ako tu. Slovan má výborný útok. Ak by som 
sa tam tlačil ešte aj ja, asi by som im zavadzal. 
Góly mi trochu chýbajú, ale nemôžu ich dávať 
všetci. Mojou prioritou je pravidelne hrávať a bu-
dem tam, kde ma tréner postaví. Už som nastúpil 
na oboch krajoch obrany, aj na poste stopéra. Ak 
bude treba, pôjdem aj do brány.

Vo finále Slovenského pohára proti Trnave 
i v tejto sezóne proti Žiline si dokázal, že si vý-
borným exekútorom priamych kopov. Nechcel 
by si ich zahrávať častejšie?
Budem rád, keď sa mi podarí pridať ďalšie góly 
zo štandardných situácií. Máme však veľa hráčov, 
ktorí vedia vystreliť z priameho kopu, a to je aj 
dobre.

Po stretnutí v Stuttgarte si bol natoľko skla-
maný, že si v prvom momente hovoril o konci 
kariéry...
Samozrejme, nemyslel som to doslova. Som však 
taký, zápasy intenzívne prežívam. Ešte teraz, keď 
si spomeniem na to, ako blízko sme boli k veľké-
mu úspechu, by som plakal. Také sklamanie som 
nikdy predtým vo svojej kariére nezažil. Postup 

cez Stuttgart by bol veľkou vecou pre klub i pre 
všetkých hráčov. Odovzdali sme maximum a ne-
vyšlo to. Potom som mal asi týždeň krízu. Nevedel 
som sa z toho spamätať nielen ja, ale ani viacerí 
spoluhráči. Je to veľká škoda.

Zobrali ste si z týchto zápasov zobrať aj niečo 
pozitívne? Budú povzbudením do ďalších 
sezón?
Určite. Každý veľký duel nás niečo naučí. Získali 
sme cenné skúsenosti. Stáli sme tvárou v tvár 
futbalistom, ktorých sme predtým sledovali 
v televízii a overili sme si, že môžeme hrať futbal 
na najvyššej úrovni, proti špičkovým súperom. Do 
ďalších stretnutí na európskej scéne už pôjdeme 
inak. Musíme sa naučiť využívať aj maličkosti. 
Veľké kluby dokážu vyhrávať, aj keď sa im nedarí. 
Z dvoch šancí dajú jeden gól.

Dá sa povedať, že k úplnej spokojnosti ti chýba 
už len väčší úspech?
Presne to som chcel povedať. V Maďarsku som 
vyhral všetko okrem titulu, na Slovensku zatiaľ 
tiež. Mal som aj ponuku z Ruska, ale bola z klubu, 
ktorý hrá rok čo rok o záchranu. Vybral som si 
Slovan, lebo vidina titulu a účasti v európskych 
pohároch je veľmi lákavá. Manželke niekedy zo 
žartu hovorím, že kým nezískam titul zo Slovana 
neodídem. Spravím všetko preto, aby som tento 
cieľ dosiahol. Ak by som potom na druhý deň 
ukončil kariéru, môžem si spokojne povedať, že 
som vyhral všetko.
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Ako prežívate posledné dni a všetok ten roz- 
ruch okolo vás?
Je to veľmi hektické. Snažím sa stihnúť toho čo 
najviac, ale mám veľmi málo času. Zameriavam 
sa preto aspoň na tie najzásadnejšie veci.

Bolo to náročné rozhodovanie, či prijmete 
ponuku Slovana?
Vzhľadom na to, ako skoro po mojom odchode zo 
Slavie prišla, to nebolo úplne jednoduché. Najprv 
som dostal ponuku z Ružomberka, potom sa 
ozval aj Slovan. Snažil som sa zvážiť všetky pre 
a proti. Vedel som, že Slovan je tradičný slovenský 
klub s vysokými cieľmi, takže moje rozhodovanie 
napokon až tak dlho netrvalo. Chcel som pred 
definitívou ešte hovoriť s majiteľom klubu pánom 
Kmotríkom, aby sme sa osobne spoznali a aby 
som vedel, aké sú jeho predstavy a ambície. 
Potom už nabrali veci rýchly spád.

Ako reagovalo na ponuku vaše okolie?
Priatelia a známi mi väčšinou hovorili, aby som do 
toho šiel.

Nechceli ste po angažmáne v Slavii, ktoré bolo 
veľmi významné vo vašej kariére, na chvíľu 
„vypnúť“ a vyčistiť si hlavu? Alebo ste typ, 
ktorý bez práce nevydrží?
Tak trochu obe. Nemyslel som si, že sa tak rýchlo 
vrátim k trénovaniu. Na druhej strane asi bez 
práce príliš dlho nedokážem byť. Podstatné je, 
aby to, čo robím, dávalo zmysel. Človek musí mať 
motiváciu i dobrý pocit z toho, že je niekde, kde 

o jeho prácu majú záujem. Myslím si, že v Slovane 
by sa to všetko mohlo spojiť dokopy. Budem sa 
snažiť pracovať ako najlepšie budem vedieť, aby 
bol klub čo najvyššie.

So Slovanom ste sa v uplynulých rokoch viac-
krát stretli – v prípravnom zápase vo februári 
2009, ale aj na turnaji Víkend šampiónov, v po-
slednom ročníku dokonca aj vo finále. Je niečo, 
čo vám z týchto zápasov utkvelo v pamäti?
Na halovom turnaji som si nemohol nevšimnúť, 
že fanúšikovia Slovana prišli povzbudiť svoj tím vo 
veľkom počte napriek snehovej kalamite. To ma 
prekvapilo. Verím, že si nájdu cestu aj na štadión 
a že nám pomôžu v napĺňaní cieľov, ktoré chceme 
dosiahnuť.

Ešte pred príchodom do Bratislavy ste 
študovali DVD so zápasmi Slovana. Sú vaše 
prvé osobné dojmy iné ako to, čo ste videli na 
záznamoch?
Niečo som videl a stále sa snažím vytvoriť si čo 
najlepší obraz o jednotlivcoch i celom mužstve. 
Každým tréningom i zápasom sa učím nové veci. 
Nie je nad to poznať hráčov osobne a zistiť, ako 
sa kto správa a reaguje najmä v kritickejších situ-
áciách.

Aké sú vaše najdôležitejšie poznatky z úvod-
ných tréningov a dvoch zápasov?
Verím, že mužstvo, ktoré tu je, bude mať záujem 
pracovať na sebe. Samozrejme, každý tréner má 
svoju filozofiu, svoje predstavy o tom, ako by mala 

hra vyzerať. Som tu len týždeň, takže na nejaké zá-
sadné závery je priskoro. Budeme sa však snažiť 
popracovať predovšetkým na celkovej organizácii 
hry. Od toho sa potom odvíja ostatné.

Čo musí spraviť tréner, ktorý príde k mužstvu 
uprostred sezóny, aby sa mu podarilo nasmero-
vať rozbehnutý vlak na tú správnu cestu?
Čím skôr zistiť, v akom stave sa mužstvo nachádza 
po fyzickej i psychickej stránke. Potom sa dá na 
základe týchto poznatkov plánovať, ako a na čom 
ďalej pracovať.

Myslíte si, že výraznejšie zmeníte doteraz 
zaužívaný tréningový proces? Pripravujete 
nejaké novinky, na ktoré hráči doteraz neboli 
zvyknutí?
Myslím si, že áno (smiech). Ak budeme chcieť, 
aby sme hrali náročný a behavý futbal, musíme 
byť na to zodpovedajúcim spôsobom pripravení. 
Zhrnul by som to tak, že ťažko na cvičisku, ľahko 
na bojisku.

Máte imidž prísneho trénera. Vyhovuje vám to?
Každý si to môže pomenovať, ako chce. Prísny 
som, to je pravda. Chcem od hráčov maximum 
a som náročný v tom, že chcem hrať náročný 
futbal, ktorý zaujme diváka. Z toho vyplýva všetko 
ostatné.

Je možné aplikovať jeden už overený recept na 
úspech na rôzne mužstvá?
Áno, ak má tréner možnosť ovplyvniť výber takých 

Známe príslovie hovorí, že ani Rím nepostavili za jeden deň. Ani od trénera Karla Jarolíma neočakáva nikto v Slovane 
zázraky na počkanie. Nádeje vkladané do jeho angažovania sú však veľké, veď práve on sa so Slaviou Praha postaral 
o najväčšie klubové úspechy českého futbalu v uplynulej dekáde.

na cvičisku,
ľahko na bojisku

Ťažko

Kto je Karel Jarolím...
Narodil sa 23. augusta 1956 v Čáslave. 
Jeho hráčska i trénerská kariéra je spätá 
predovšetkým so Slaviou Praha, v ktorej drese 
nastúpil na viac ako 200 prvoligových zápa-
sov. V 80-tych rokoch 13-krát reprezentoval 
Česko-Slovensko a v týchto stretnutiach dal aj 
dva góly. Zahraničný angažmán si vyskúšal vo 
francúzskych kluboch Rouen a Amiens a v tej 
istej krajine pôsobil už aj ako tréner po boku 
Ivana Hašeka v Štrasburgu. Slaviu doviedol 
v ročníku 2007/08 k prvému českému titulu 
po 12 rokoch a v nasledujúcej sezóne ukončil 
66-ročné čakanie „zošívaných“ na úspešnú 
obhajobu. V sezóne 2007/08 postúpil so 
svojimi zverencami do skupinovej fázy Ligy 
majstrov, v ktorej Slavia obsadila tretie miesto. 
Pod jeho vedením hrala Slavia trikrát aj sku-
pinovú fázu Pohára UEFA resp. Európskej ligy. 
Karel Jarolím má tri deti. Syn David pôsobí 
v nemeckom Hamburgu, Lukáš v Slavii. Dcéra 
Anet je českou reprezentantkou vo florbale.



 

So stavebným sporením v Prvej stavebnej sporiteľni, a. s., získate:
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bytov,
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 bez skúmania príjmov a bez záložného objektu.
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obchodných zástupcov PSS, a. s., na celom území Slovenska, 
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hráčov, ktorí by do danej koncepcie zapadli. 
V opačnom prípade, čo platí aj teraz uprostred 
sezóny, treba vychádzať z toho, čo máme k dispo-
zícii a prispôsobiť tomu spôsob hry tak, aby sme 
z mužstva dostali maximum.

Ako zatiaľ vnímate mužstvo mimo hernej 
stránky?
Určite sú tu chlapci, ktorí majú záujem pracovať na 
sebe a zlepšovať sa. Mojou úlohou je presvedčiť 
ich o správnosti mojej filozofie a naladiť nás na 
rovnakú vlnovú dĺžku. Život profesionálneho futba-
listu sa nekončí tým, že za sebou zavrie dvere od 
šatne a v súkromí je niekým úplne iným. Je veľa 
dôležitých aspektov, ktoré ovplyvňujú výkonnosť 
hráča. Nechcem tým povedať, že by mal 24 hodín 
denne myslieť len na futbal, ale musí vedieť, ako 
sa má správať, aké zásady dodržiavať v rámci 
životosprávy.

Viedli ste už niekedy takéto mladé mužstvo? 
Pracuje sa s ním inak ako so skúsenejším 
tímom?
Ak sú v kolektíve skúsení hráči, ktorí sú pre ostat-
ných príkladom a mladí sa od nich môžu učiť, je to 
pozitívom. Takí sa však určite nájdu aj v súčasnom 
Slovane. Keď som bol v Slovácku, z hľadiska veko-
vého priemeru mužstva to bolo podobné. Bolo tam 
veľa mladých futbalistov a viacerým sa podarilo 
vypracovať sa a postúpiť do väčších klubov. 

Ako hodnotíte prvé dva vaše zápasy na lavičke 
Slovana?
Po výsledkovej stránke dopadli dobre. K mužstvu 
som prišiel dva dni pred duelom v Košiciach, takže 
sme mali minimum času na prípravu. Veľmi sme 
potrebovali bodovať naplno a som rád, že sa to 
podarilo aj napriek nepriaznivému vývoju. Pohá-

rové stretnutie v Trenčíne malo svoju kvalitu, o čo 
sa zaslúžili obe mužstvá. Opäť je dôležité, že sme 
uhrali potrebný výsledok a zostávame tak v hre aj 
o túto trofej. Zhrnul by som to tak, že výsledky sú 
zatiaľ lepšie ako herný prejav, no verím, že sa to 
bude iba zlepšovať.

V minulosti Slovan strácal body s papierovo 
slabšími súpermi a s kvalitnými mužstvami na-
opak podával lepšie výkony. Kde hľadať príčinu 
a čo sa s tým dá robiť?
Na každý zápas je potrebné pripraviť sa rovnako 
dôkladne. Možno je koncentrácia hráčov proti 
lepším súperom väčšia, snažia sa nič nepodceniť. 
Zodpovednejšie sa venujú defenzíve a na druhej 
strane majú oveľa viac priestoru na útočenie, 
ako keď proti favoritovi nastúpi mužstvo, ktoré sa 
uspokojí aj s remízou a bráni s ôsmimi-deviatimi 
hráčmi v bloku pred vlastnou šestnástkou. Preko-
nať takúto defenzívu nie je žiadna sranda.

S čím by ste boli spokojní po jeseni?
Keby sa nám podarilo v zostávajúcich kolách 
zmazať, alebo čo najviac zmenšiť náskok muž-
stiev, ktoré sú v tabuľke pred nami tak, aby sme 
mali slušnú východiskovú pozíciu do jarnej časti 
ligy. Čakajú nás ešte aj dva štvrťfinálové zápasy 
Slovenského pohára, v ktorom určite chceme 
postúpiť ďalej.

Priviedli ste si so sebou asistenta Tibora 
Mičinca. Uvažujete nad tým, že by sa realizačný 
tím rozšíril aj o rôznych špecialistov, napríklad 
psychológa?
Uvidíme, ako bude fungovať naša spolupráca v sú-
časnom zložení do konca jesene. Potom sa možno 
zamyslíme, či treba niektoré oblasti posilniť, alebo 
niečo robiť inak.

Chystáte pre hráčov niečo zaujímavé aj na 
zimnú prípravu?
O mne je známe, že nemám problém využiť pri 
kondičnej príprave napríklad bežky, je to úžasná 
forma tréningu. Futbalisti to však musia na nich 
aspoň trochu vedieť, inak môže byť takáto aktivita 
kontraproduktívna.

Čo sú vaše hlavné priority pre najbližšie dni 
a týždne? Na čom budete najviac pracovať?
Na hernej disciplíne. To je základ potrebný na to, 
aby sme mohli vôbec pomýšľať na dobré výsledky.

Dá sa to zlepšiť v takom krátkom čase?
Musí sa dať. Bez toho sa nepohneme ďalej. Venu-
jeme sa týmto otázkam na tréningoch, hráčom ich 
zdôrazňujeme aj na rozboroch zápasov.

Viacero českých trénerov, napríklad Vrba, 
Komňacký, či teraz Hapal, dosiahlo v nedávnej 
minulosti na Slovensku významné úspechy. 
Čím to môže byť?
Ťažko povedať. Možno sú náročnejší, z toho by 
mohli prameniť ich úspechy. Dúfam, že ja túto 
bilanciu nepokazím (smiech).

  Tibor Mičinec
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V súčasnom tíme Slovana sú výrazne zastúpené dve úspešné mládežnícke generácie nášho futbalu. Tá mladšia, 
ktorá sa predstavila v poslednej kvalifikácii ME hráčov do 21 rokov, má po odchode Jakuba Sylvestra päť členov 
(Kuzma, Grendel, Kiss, Štepanovský, Jánošík). Staršia – partia bronzových medailistov z ME „19“ a účastníkov 
MS „20“ sa im už svojou početnosťou takmer vyrovnala. K Jurajovi Halenárovi a Milanovi Ivanovi pribudli v závere 
prestupového obdobia Filip Šebo s Igorom Žofčákom a práve s dvoma najnovšími akvizíciami belasých sme sa 
krátko porozprávali.

Čo rozhodlo, že ste dali prednosť ponuke Slovana 
pred ďalšími možnosťami?
FŠ: To najpodstatnejšie pre mňa bolo pravidelne 
hrávať, nadobudnúť späť pohodu a zázemie, ktoré 
mám len tu v Bratislave. Chcel som byť medzi 
svojimi najbližšími, získať opäť úsmev na tvári, tešiť 
sa na tréningy, zápasy a mať radosť z futbalu. To sú 
pre mňa veľmi dôležité hodnoty.
IŽ: Dôležité bolo, že Slovan ma chcel, ozval sa prvý 
a rokovania boli veľmi korektné a konkrétne. Vedel 
som, že Sparta so mnou príliš nepočítala. Nemalo 
zmysel zostať tam a vysedávať na lavičke.

S akými ambíciami z osobného i tímového hľadis-
ka ste prišli do Slovana?
FŠ: Jedna vec je, že sa chcem dať dokopy po 
psychickej stránke. Netreba však zabúdať na to, 

že som v Slovane, takže nemôžem mať iné ako 
najvyššie ambície. Určite by som chcel s mužstvom 
získať titul i Slovenský pohár a dostať sa čo najďalej 
v európskych súťažiach.
IŽ: Dôležité je, aby som sa dostal do optimálnej 
formy, pravidelne hrával, podával dobré výkony 
a potom sa uvidí. Slovan má vždy maximálne ciele, 
čo mi vyhovuje. Tiež chcem byť úspešný, víťaziť a bo-
jovať o tie najvyššie méty. Na Slovensku som už zís-
kal double s Ružomberkom, rád by som na rovnaký 
úspech zaútočil už v tejto sezóne so Slovanom.

Ako ste zatiaľ v novom pôsobisku spokojní so 
svojimi výkonmi aj hrou celého mužstva?
FŠ: Kolektív, nálada, tréneri – všetko je tu dobré. 
Máme vytvorené podmienky na to, aby sme podá-
vali čo najlepšie výkony. Začiatok sezóny nám úplne 

nevyšiel, zbytočne sme stratili niekoľko bodov. 
V priebehu súťaže sa ešte obmenil káder, teraz 
prišiel nový tréner. Verím, že postupne sa v mužstve 
všetko vykryštalizuje a vrátime sa v tabuľke tam, 
kam patríme. Mňa osobne teší, ako som sa 
v Slovane uviedol. Hral som celé zápasy, darilo sa 
mi, dal som góly. Dostal som sa, možno aj trochu 
nečakane, znova do reprezentácie, čo považujem 
za taký bonbónik navyše. Dúfam, že to takto bude 
pokračovať, prípadne to bude stále lepšie a lepšie.
IŽ: Zatiaľ je to také zmiešané, aj z dôvodu zmien. 
Vymenil sa tréner, menila sa aj zostava. Postupne 
sa však všetko ustáli. V posledných dvoch zápasoch 
sme dosiahli dobré výsledky. Verím, že sa chytíme 
a potvrdíme ich aj v domácom súboji so Žilinou. Či 
mi vyhovuje ľavý kraj zálohy? Som zvyknutý hrať 
na všetkých postoch v strede poľa. Možno by mi to 

svedčalo úplne najviac v strede, ale keď sa tréner 
rozhodne, že ma potrebuje naľavo alebo napravo, 
nemám s tým žiadny problém.

Máte pocit, že sa slovenská liga zmenila počas 
obdobia, keď ste hrávali v zahraničí?
FŠ: Podľa mňa sa vyrovnala. Hrali sme v Prešove, 
Dunajskej Strede, Košiciach a všetko to boli ťažké 
a vyrovnané zápasy. V minulosti boli v súťaži tri-štyri 
mužstvá, ktoré kvalitou vyčnievali, teraz vie hrať 
dobrý futbal všetkých dvanásť účastníkov Corgoň 
ligy a určite aj špička I. ligy, o čom sme sa presved-
čili v Trenčíne.
IŽ: Úroveň súťaže nie je zlá, môžem to porovnať 
s českou ligou. U našich západných susedov má 
futbal väčšiu propagáciu, viac priestoru v médiách 
a je v ňom aj viac peňazí. Výhodou českých klubov 
sú nepochybne aj lepšie štadióny. Kvalita hry sa 
však veľmi nelíši.

Je iné hrať na Slovensku za Slovan ako za iný 
klub?
FŠ: Ja sa na to takýmto spôsobom nepozerám, lebo 
v každom klube chcem hrať naplno a čo najlepšie. 
Bez ohľadu na to, či to boli predtým Inter, Petržalka, 
alebo teraz Slovan, túžim vyhrávať a každému 

mužstvu pomôcť čo najviac. Čo sa týka pokrikov 
na moju adresu z hľadiska, na tie som si už zvykol. 
Tento problém mám asi všade na Slovensku 
s výnimkou Bratislavy. Na jednej strane ma to 
samozrejme trochu mrzí, keď mám na tribúne 
rodinu alebo blízkych a musia to počúvať. Na druhej 
to človeka ešte viac vyhecuje a motivuje k lepšiemu 
výkonu. Takéto veci sú súčasťou futbalu. Dúfam, 
že aspoň keď hráme za reprezentáciu, držíme celý 
národ spolu.
IŽ: Som v Slovane, teším sa na pôsobenie v tomto 
tíme a verím, že budeme všetci spokojní – ja, 
zástupcovia klubu i fanúšikovia. Je pravda, že na 
Slovan sa chce každý súper vytiahnuť, podľa mňa 
viac ako na Žilinu. Je to „top“ klub na Slovensku, tak 
to berú aj hráči a fanúšikovia iných tímov.

Ako vás v mužstve prijali?
FŠ: Vedel som, do čoho idem. Veľa hráčov i členov 
realizačného tímu poznám už niekoľko rokov, mám 
medzi nimi dobrých priateľov. Veď som si vlastne 
z Bratislavy len na pár rokov odskočil. Beriem to 
tak, že som zase medzi svojimi. Nepoznal som 
len niektorých mladších hráčov. Tým ale nechcem 
povedať, že sa cítim byť starý (smiech). S nimi sme 
sa hneď po prvom tréningu dali dokopy a zoznámili 

sa. Z tohto hľadiska nebol ani najmenší problém.
IŽ: Aj v mojom prípade platí, že som neprišiel do 
úplne neznámeho prostredia, keďže s viacerými 
chalanmi sme kamaráti z reprezentácie. Poznal 
som sa aj s Erikom Grendelom, obaja sme hrávali 
za mládežnícke tímy Michaloviec, aj keď on je o pár 
rokov mladší. Partia je v Slovane dobrá, musíme to 
potvrdiť aj na ihrisku.

Prejavila sa už výraznejšie zmena trénera?
FŠ: Ťažko povedať, pán Jarolím je tu ešte len nie-
koľko dní. Už pri prvých kontaktoch nám dal jasne 
najavo, že bude vyžadovať disciplínu a stopercentný 
prístup. Myslím si, že je to správna cesta. Futbalista 
nemusí mať svoj deň a nemusí sa mu v zápase 
dariť, ale keď do toho dá všetko, úspech sa určite 
dostaví.
IŽ: Zatiaľ je skoro na nejaké hodnotenie. Podarilo 
sa nám zvíťaziť v Košiciach a postúpiť v pohári cez 
Trenčín, ale možno by sme to dokázali aj s pánom 
Jankechom. To už je dnes vo hviezdach. My chceme 
hrať čo najlepšie bez ohľadu na to, kto je na lavičke. 
Verím, že naša spolupráca s pánom Jarolímom 
bude fungovať.

Ambície zhodné s klubom:
len tie najvyššie
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Petr Kašpar dokonale ovláda všetky detaily funkcionárskej práce. V Petržalke dokázal tento skúsený manažér 
za niekoľko rokov vytvoriť mužstvo, ktoré dosiahlo najväčší klubový úspech v novodobej histórii slovenského 
futbalu a šokovalo európske veľkokluby. O to isté sa teraz pokúša v Slovane z pozície viceprezidenta.
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V Slovane sa toho za posledné mesiace udialo 
veľmi veľa. Ako vnímate súčasný káder?
Po zisku titulu nastala pomerne výrazná generačná 
obmena. Prakticky všetci starší futbalisti postupne 
odišli a v mužstve dnes nie je ani jeden tridsiatnik. 
Keď sa pozrieme na ročník narodenia väčšiny 
hráčov, je to prísľub do budúcnosti. Samozrejme, 
mladí chlapci potrebujú rozvíjať svoj talent a získavať 
skúsenosti. Čím viac takých zápasov ako tento rok 
v Európskej lige odohrajú, tým bude ich výkonnosť 
ako jednotlivcov, ale aj celého tímu vyššia. Budeme 
sa snažiť vytvoriť mužstvu čo najlepšie podmienky, 
aby sme sa postupnými krokmi posúvali ďalej.

Čo vám ukázali zápasy Európskej ligy z hľadiska 
postavenia Slovana na medzinárodnej scéne?
Pred rokom Slovan nestačil na Olympiakos Pireus 
a Ajax Amsterdam, čo sú špičkové európske kluby. 
Myslím si, že Crvena zvezda je na približne rovnakej 
úrovni ako my. Oba duely s belehradským tímom 
sme zvládli veľmi dobre. Aj v zápasoch proti 
Stuttgartu sme podali kvalitné výkony. Možno práve 
neskúsenosť a absencia hernej disciplíny v niekto-
rých momentoch nás napokon pripravili o postup 
do skupinovej fázy. V porovnaní s predchádzajúcou 
sezónou však určite badať posun vpred. Musíme 
ďalej pracovať na tom, aby sme sa vyhýbali výkyvom 
a podávali výkony na hranici našich možností čo 
najčastejšie.

Ktoré ďalšie podmienky sú kľúčové pre úspechy 
z dlhodobého hľadiska okrem kvalitného kádra?
Futbalový klub je špecifická organizácia, jednotlivé 
zložky spolu veľmi úzko súvisia. Určite je potrebné 
mať vybudované celé zázemie. Slovanu v súčasnosti 
chýba predovšetkým zodpovedajúci štadión. Som 
rád, že tento problém sa už začína riešiť. Dúfajme, že 
sa podarí postaviť nový štadión čím skôr. Tým by sa 
mohol Slovan posunúť na vyššiu úroveň. Považujem 
za reálne, že by sme sa v horizonte troch až piatich 
rokoch mohli pravidelne, ale predovšetkým úspešne, 
pokúšať o prienik do skupinovej fázy európskych 
pohárov.

Aké sú vaše ďalšie plány s mužstvom?
Ako som už spomínal, vymenilo sa veľa hráčov, 
takže logicky musí nasledovať stabilizačná fáza. 
Samozrejme, keď sa ukáže potreba doplniť káder 
na nejakom poste, budeme to riešiť. Aj futbal je však 
obchod. Sme si vedomí toho, že keď budú hráči 
v našom drese podávať dobré výkony, môžu prísť 
zaujímavé ponuky, ktoré budeme musieť zvážiť. 
Vždy je výhodnejšie predať futbalistu, keď prídu 
za vami, ako keď ho ponúkate vy. To bol aj prípad 
Jakuba Sylvestra. Nie že by sme boli nútení predávať 
hráčov z dôvodu nedostatku financií, ale aj kvôli 
ich ambíciám sú prestupy normálnou súčasťou 
futbalového života. Hráči na Slovensku sa prirodzene 
chcú posunúť do lepších klubov v zahraničí a my 
nemáme záujem brániť im v tom. Treba zhodnotiť 
finančnú i športovú stránku každého transferu 
a prijať najlepšie rozhodnutie. V prípade predaja 
hráča je nevyhnutné investovať získané peniaze do 
angažovania nejakého talentovaného futbalistu, 
ktorý by ho nahradil.

Je vôbec možné udržať v našich podmienkach 
mužstvo, ktoré dosiahne úspech, spolu aspoň 
niekoľko sezón?
Je to veľmi ťažké. S ekonomikou Slovenska nič 
nenarobíme. Ak dostane hráč ponuku z veľkej alebo 
futbalovo vyspelej krajiny, finančná stránka je na 
úplne inej úrovni ako u nás. Ako som spomínal, 
nikdy sme nebránili hráčom v odchode za lepšími 
podmienkami. Nespomínam si na prípad, keď by 
sme sa so záujemcom nedohodli.

Ako teda zabezpečiť kontinuitu, aby sa neznižo-
vala kvalita mužstva?
Treba uvažovať dopredu a byť pripravený na rôzne 
alternatívy. Vieme, ktorí hráči sú pre zahraničné 
kluby zaujímaví a snažíme sa mať v zálohe dvoch-
-troch adeptov na ich posty. Tak sme postupovali 
aj v uplynulom roku, keď sme angažovali viace-
rých reprezentantov do 21 rokov. Očakávame, že 
v priebehu niekoľkých sezón sa vypracujú na opory 
Slovana.
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Postup Petržalky do skupinovej fázy Ligy 
majstrov vybojovali iba slovenskí a českí hráči, 
súčasné mužstvo Žiliny je tiež až na výnimky 
zložené z „domácich“ zdrojov. Sú to ojedinelé prí-
pady, alebo naopak potvrdenie, že aj u nás máme 
dostatočnú kvalitu na medzinárodný úspech?
Určite môžeme, a často aj musíme, čerpať z našich 
zdrojov. Realita je taká, že tých najkvalitnejších 
legionárov si nemôžeme dovoliť. Napríklad v kraji-
nách Južnej Ameriky majú prvoligoví, ale často aj 
druholigoví hráči veľmi dobrý príjem. Jediná možnosť 
je získavať mladých chlapcov a u nás si ich vychovať 
na „hotových“ futbalistov. V Petržalke sme tvorili 
mužstvo tri roky, kým sa dostalo tam, kde sme chce-
li. Zišli sa hráči, ktorí boli v tom čase na vrchole svojej 
výkonnosti. Českých futbalistov sme angažovali 
pre ich finančnú dostupnosť, no ich výhodou je aj 
absencia jazykovej bariéry.

Je možné hovoriť o porovnaní platovej hladiny na 
Slovensku a v zahraničí?
Myslím si, že v Slovane sú hráči platení dobre, 
majú najlepšie podmienky v našej lige. V niekto-
rých prípadoch sa približujeme Česku, môžeme 
konkurovať Maďarsku, čiastočne aj Poľsku, no to je 
veľká krajina s väčším potenciálom. Dnes sa možno 
dokážeme vyrovnať aj Rakúsku, aj keď samozrejme 
nie špičkovým klubom. V rámci Slovenska sme však 
vytvorili hráčom veľmi dobré podmienky nielen po 
finančnej stránke, ale aj materiálne i z hľadiska 
celkového zabezpečenia.

V posledných rokoch sa v Európe presadzujú aj 
kluby z futbalovo i ekonomicky slabších krajín, 
napríklad moldavský Sheriff Tiraspoľ. Čím to je?
Vo Východnej Európe je viacero takýchto klubov, za 
ktorými väčšinou stojí bohatý majiteľ. Majú obrovské 
rozpočty a môžu si dovoliť nakúpiť kvalitných 
legionárov. Pre nich sú finančné podmienky natoľko 
zaujímavé, že prevýšia aj negatívne aspekty pôso-

benia v takýchto krajinách. Hospodárenie týchto 
klubov je však výrazne stratové a bez veľkých dotácií 
majiteľov neudržateľné.

Aké sú podmienky dobrého prestupu?
Keď angažujeme hráča, pozeráme sa na vek, aby 
bol optimálny. Myslím si, že možnosť ukázať sa 
v Slovane, dostať sa tak do povedomia v Európe 
a na základe toho sa posunúť niekam ďalej, je 
pre mladých futbalistov atraktívna. Sú aj výnimky, 
keď získame staršieho hráča preto, že vyslovene 
potrebujeme taký typ do mužstva. Veľmi zaujímaví 
sú pre nás slovenskí futbalisti pôsobiaci v zahraničí. 
Ak majú potrebnú kvalitu, snažíme sa stiahnuť ich 
do Slovana.

Prinesú takíto hráči do tímu niečo nové?
Hráči ako Ivana, Šebo a Žofčák pôsobili v špičkových 
kluboch. Boli vychovávaní k profesionalite a týmto 
prístupom obohacujú aj naše mužstvo.

Spomínali ste, že zo Slovana je ťažké predať 
hráča do najlepších európskych klubov. Prečo?
Nie je to len prípad Slovana, ale všetkých klubov na 
Slovensku i v Česku. Sú to naozaj len výnimky, keď 
hráči idú priamo do veľkoklubu. Väčšinou potrebujú 
nejakú „prestupnú stanicu“, ako v prípade Jakuba 
Sylvestra, ale aj ďalších. Škrtel tiež išiel najprv do 
Petrohradu a až následne do Liverpoolu. Aj Hamšík 
potreboval niekoľko rokov, kým sa v Taliansku 
etabloval. Ťažko môžeme ponúknuť hráča elitnému 
klubu. Musel by sa výrazne presadiť v európskych 
pohároch a hrať za reprezentáciu, ktorá by dosiahla 
veľký úspech. Je to dlhá cesta. Napríklad anglickú 
ligu nezvládne hocikto. Je veľa hráčov, ktorí majú 
kvalitu, ale na takej úrovni sa z nejakého dôvodu 
nepresadia.

Hovorí sa, že slovenské kluby žiadajú od Slovana 
oveľa vyššie odstupné, ako keby predávali hrá-
čov do zahraničia. Je to pravda?
Je to rovnaké ako v iných krajinách. Keď hráč 
prestupuje do „top“ klubu, predávajúci tím vždy 
žiada úplne inú sumu, ako keby rokoval s nejakým 
priemerným klubom. Slovan si navyše nemôže 

dovoliť experimentovať. Na to, aby dosiahol výsledky, 
ktoré si všetci želáme, musí brať na naše pomery už 
hotových hráčov.

Môže byť zaujímavé kupovať veľmi mladých 
chlapcov, či už zo Slovenska alebo zahraničia, 
a nechať ich niekoľko rokov „dozrieť“ v doraste 
a juniorke?
Určite je to dobrá, a asi aj tá najlepšia, cesta. Títo 
hráči ešte nie sú drahí. Na druhej strane je s takouto 
stratégiou spojené riziko, že veľký talent sa medzi 
seniormi nepresadí. Treba mať aj šťastie. Navyše 
rodičia nie vždy chcú púšťať svojich chlapcov do 
Bratislavy. Samozrejme, mládeži treba vytvoriť dobré 
podmienky. Je to dlhodobý proces. Pracujeme na 
tom, niečo sme už dosiahli, niečo nás ešte len čaká. 
Výchova vlastných hráčov nie je jednoduchá, je to 
však správna filozofia. Ak by sa nám podarilo kaž-
doročne zapracovať do A-mužstva aspoň jedného 
dorastenca, už by sa prostriedky investované do 
mládeže vrátili.

Ako hodnotíte pripravovaný projekt spoločnej 
česko-slovenskej ligy?
Spoločnú súťaž som zažil ako hráč i funkcionár. 
Určite by vo viacerých aspektoch nášmu futbalu 
pomohla. Bolo by viac atraktívnych zápasov, zvýšila 
by sa návštevnosť.

Čo si sľubujete od nového trénera Karla Jarolí-
ma?
Prišiel uprostred súťaže, sotva možno očakávať, že 
zo dňa na deň dokáže zázraky. Veríme však, že sa 
mu podarí dosiahnuť výsledky, ktoré by sme si všetci 
želali. Vieme o ňom, že je náročný a nazdávame sa, 
že práve to potrebujú mladí chlapci, akých máme 
v mužstve väčšinu. Myslím si, že takáto kombinácia 
by mohla dobre fungovať.

Vo futbale sa máločo dá predvídať, ale viete si 
predstaviť, že by tréner Jarolím zostal v Slovane 
napríklad tak dlho, ako predtým v Slavii?
Boli by sme veľmi radi, keby jeden tréner koncepčne 
pracoval s kádrom niekoľko rokov. S týmto úmyslom 
sme angažovali aj pána Jarolíma. Očakávame, že 
bude podľa svojej filozofie formovať mužstvo a bude 
úspešný. Zmluvu sme podpísali na jeden a trištvrte 
roka. Potom spoluprácu zhodnotíme a ak bude 
obojstranná spokojnosť, v čo verím, mohli by sme 
pokračovať.

Trieda GLK už od:  

34 629,00 € 

Trieda M už od:  

54 442,50 € 

Trieda C už od:  

30 553,25 € 

Trieda C T-Model už od:  

32 308,50 € 

Oslavujte s nami!

Už len do konca októbra 

*  Všetky potrebné informácie nájdete na www.mercedes-benz.sk
Kombinovaná spotreba (l/100km): trieda M 9,1 – 16,5 
GLK 6,1 - 10,8; C 5,4 - 13,7; C T-Model: 5,8 - 13,9
Emisie CO2 (kombinované, g/km): trieda M 239 – 392 
GLK 160 – 251; C 141 - 326; C T-Model: 153 - 331

Oslavujeme 20 rokov na Slovensku a preto vám prinášame výhody, s ktorými šetríte na každom kilometri počas celých 

troch rokov. Využite už len do konca októbra 2010 príležitosť vybrať si dve z troch zvýhodnení v kombinácii, ktorá 
vám bude najviac vyhovovať*. 

   

2 z 3
Nulové navýšenie, akontácia od 20%,   

Nulové poistenie (Povinné zmluvné poistenie + KASKO)

Nulový balík 
zvolenej výbavy až do výšky 3 110 EUR

Mercedes-Benz Financial

Zvýhodnenie 43 589,29
35 396,51

8 192,78 €

Príklad výpočtu zvýhodnenia Lízing + Poistenie pre triedu C 220 CDI BlueEFFICIENCY

Aby sme vám uľahčili rozhodovanie 
môžete si vybrať dve z troch konkrétnych
zvýhodnení a pohodlne vypočítať úsporu 
na http://pocitajtesnami.mercedes-benz.sk
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Keď Samo Slovák schádzal z ihriska v 62. minúte derby s Trnavou, asi nikto by nepovedal, že potlesk,  
ktorý ho sprevádzal, zaznel ako ohodnotenie jeho výkonu naposledy. O päť dní neskôr oznámila  
dlhoročná opora Slovana koniec svojej hráčskej kariéry.

rozhovor : 25

Tá správa zasiahla fanúšikov Slovana ako blesk 
z jasného neba napriek tomu, že si mal zdravotné 
problémy pomerne často...
V dueli proti Trnave mi „odišla“ chrupavka v kolene. 
Je to nepríjemné zranenie, s ktorým už mám 
svoje skúsenosti. Vedel som, že ak by som ešte 
chcel ďalej hrávať, bolo by to veľmi komplikované. 
Minimálne mesiac by trvala liečba, potom by som 
musel začať prakticky odznova a tvrdo pracovať, 
aby som sa vrátil do optimálnej formy. Mužstvu by 
som však do konca jesene určite nemohol pomôcť 
na ihrisku.

Musel si svoje rozhodnutie dlho zvažovať?
Nie. Dá sa povedať, že som naň bol pripravený. 
Moje koleno si za tie roky vytrpelo svoje a vedel 
som, že keď znova povolí, skončím.

Nie je ti ľúto, že je koniec tvojej kariéry vynútený?
Ani nie. Už dlhší čas som pokračoval napriek 
veľkým problémom, často cez bolesť. Aj psychicky 
je náročné stále uvažovať, či budem fit alebo nie. 
Nakoniec prišlo vážnejšie zranenie, ktoré urýchlilo 
moje rozhodnutie. Svoju budúcnosť som zvažoval 
už v lete, no vtedy som si povedal, že ešte rok to 
potiahnem. Chcel som sa rozlúčiť ešte jednou dob-
rou sezónou a majstrovským titulom. Zdravie však 
bolo proti. Dostal som sa na hranicu, keď som si už 
uvedomil, že vrcholový futbal nie je pre mňa.

Čo ťa napriek týmto problémom držalo pri 
futbale?
Hlavným dôvodom bolo to, že futbal ma vždy bavil. 
Videl som, že keď som bol zdravý, stále som patril 
k tým lepším, nebol som na ihrisku len do počtu. To 

človeka motivuje. Navyše mám rád tú pravidelnosť 
– každé ráno prísť do kolektívu, v ktorom sa dobre 
cítim, absolvovať tréningy, zápasy... Chcel som 
pokračovať napriek tomu, že na jar som stál práve 
pre zranenie kolena, ktoré mi vtedy operovali.

Predsa len, nezávidíš trochu svojmu otcovi, ktorý 
ako herec môže zabávať ľudí bez ohľadu na vek?
V tomto smere je jeho povolanie výhodnejšie. Tým, 
že som mal veľa zranení, som sa na koniec pripra-
voval dlhšie a teraz nezažívam žiadny šok. Nebolo 
pre mňa ťažké skončiť, je to prirodzené vyústenie 
toho, s čím som bojoval počas veľkej časti svojej 
kariéry.

Aké boli tvoje prvé dni a týždne bez futbalu?
Snažím sa nevypadnúť z rytmu. Trikrát do týždňa 
trénujem v posilňovni a plávam. Jednak by bolo 
škodlivé úplne prestať s fyzickými aktivitami, ale 
potrebujem sa aj unaviť. Samozrejme, chodím aj na 
Slovan za chlapcami a na zápasy.

Stretol si sa aj s nejakými praktickými probléma-
mi pri prechode do „civilného“ života?
Práveže sa mi veľa vecí uľahčilo. Viac sa venujem 
rodine a aktivitám, na ktoré som predtým nemal 
čas. Futbal mi chýba, ale tento mesiac som oslávil 
35. narodeniny. To už je zlomový vek. Kto ešte 
v tridsaťpäťke hrá futbal na vrcholovej úrovni, má 
šťastie.

A čo ďalej?
Skončil som len pred pár týždňami, ale už teraz 
viem, že by som chcel pracovať ako tréner.  Uvidí-
me, čo prinesie budúcnosť.

Prečo práve trénerstvo? Nazbieral si veľa 
skúseností v zahraničí. Neláka ťa aj niečo iné, 
napríklad byť funkcionárom?
Chcel by som byť aj ďalej na vzduchu. Baví ma byť 
v kolektíve, pracovať s ľuďmi. Posledné tri-štyri 
roky veľa rozmýšľam, ako trénovať, čo robiť lepšie. 
Rozmýšľam, prečo sme vyhrali, alebo naopak prečo 
nie. Možno som už mal tak trochu trénerský pohľad 
na futbal. Zvykol som si aj na hráčsky adrenalín 
a uspokojenie z dobrého zápasu. Myslím si, že 
trénerská práca prináša podobné pocity.

Zodpovednosť trénera a hráča je však úplne 
odlišná...
To áno, aj keď v oboch prípadoch je značná. Nie-
ktoré veci nemôže ovplyvniť hráč, iné zase tréner. 
Futbalista nenarobí nič s tým, ako sa trénuje, aká je 
zostava. Riešenie konkrétnych situácií v zápase je 
naopak na hráčoch.

Máš nejaké preferencie? Napríklad, či by si chcel 
začať s mládežou alebo s dospelými?
Nechám to na osud. Človek nejako začať musí. 
Futbal je však kolektívny šport. Moja budúcnosť 
nezávisí len od toho, čo chcem ja. Som držiteľom 
Euro A licencie, takže by som už mohol trénovať 
mládež i juniorov. V blízkej budúcnosti sa prihlásim 
aj na štúdium najvyššej Euro Pro licencie.

Neuvažoval si aj nad niečím úplne iným? Veľa 
úspešných športovcov začne po skončení kariéry 
napríklad podnikať...
Pravdupovediac nemám iné plány. Nikdy nemôžem 
vedieť, čo prinesie budúcnosť, ale už dávnejšie som 
si povedal, že by som rád pokračoval vo futbale. Je 
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Samo Slovák v Slovane
173 prvoligových zápasov, 32 gólov
majster SR 1994/95, 1995/96, 2008/09
víťaz Slovenského pohára 1996/97, 2009/10
víťaz superpohára 1996, 2009

Reprezentácia SR:
 20 zápasov (prvý 22.9.1996 proti Malte, 
posledný 22.8.2007 proti Francúzsku)

 
 
v budúcnosti
 
rád pomôžem aj 
Slovanu 
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to šport, ktorému som sa naplno oddal, zaberá 99 
percent mojich profesionálnych myšlienok.

Plánuješ využiť aj kontakty zo zahraničia?
Áno. Mám možnosť ísť sa pozrieť do Španielska, 
Nemecka i Česka a určite ju využijem. Vďaka 
televízii môžem sledovať zápasy špičkových tímov 
aj doma, no zaujímajú ma aj tréningy. Veľmi rád 
by som videl tréningový proces, ale aj fungovanie 
celého klubu napríklad v Barcelone.

Východiskovú pozíciu máš dobrú. Určite ti pomô-
že aj znalosť cudzích jazykov, čo je u nás častým 
problémom...
Je to istá výhoda, môžem si napríklad pozrieť 
niektoré odborné materiály. Dôležité sú však aj 
skúsenosti s inými futbalovými kultúrami. Sú 
krajiny, ktoré sú pred nami a od nich sa treba učiť. 
Španielsko a Nemecko medzi ne určite patria.

Ako vnímaš súčasný slovenský futbal? Ktoré veci 
treba prioritne zlepšiť?
Najvzácnejšou komoditou je čas a my ho strácame. 
Veci sa hýbu príliš pomaly. Som presvedčený, že 
aj u nás príde doba, keď budú všetky aspekty 
futbalu na dobrej úrovni. U nás však trvá progres 
dlhšie, čo je smutné. Keď sa niečo rozhodnú spraviť 
v Nemecku, tak to šliape na plné obrátky. U nás 
potrebujeme na veci, ktoré sa dajú stihnúť za 
dva-tri roky, oveľa viac času. Na to som si musel po 
návrate domov zvykať.

Neľutuješ, že si sa rozhodol pre návrat do Slova-
na zo zahraničia?
Nie. Mal som tridsať rokov a za sebou dosť veľa 
zranení. Predpokladal som, že ešte dve, možno tri, 
sezóny pomôžem Slovanu, viac nie. Napokon sa 
toto obdobie natiahlo na takmer päť sezón, čo je 
veľmi dobré.

Zvykneš spätne bilancovať? Zamýšľaš sa v sú-
časnosti nad celou svojou kariérou?
Nie som typ, ktorý by sa veľmi vŕtal v minulosti. 
Vždy som si dával čiastkové ciele na kratšie obdo-
bie podľa toho, ako sa vyvíjala moja situácia. Som 
dosť pragmatický človek a po každom zranení som 

vedel, že ma čaká obdobie konsolidácie. Keď sa mi 
darilo, aj moje ambície boli iné, vyššie.

Ktoré sú najvýznamnejšie momenty v tvojom 
doterajšom futbalovom živote?
Prvým bol príchod do Slovana v žiackom veku. To 
bola veľká zmena. Ďalej uchytenie sa v mládežníc-
kom futbale. Zvládol som aj najkritickejšie obdobie, 
ktorým je prechod k seniorom. Tréner Galis mi dal 
šancu a nezaváhal som. To bolo dôležité pre celú 
moju ďalšiu kariéru. Samozrejme nemôžem zabud-
núť na pôsobenie v zahraničí, kde som sa dostal 
do špičkového európskeho futbalu. Pekný bol aj 
návrat do Slovana a silným zážitkom bol zisk titulu 
v sezóne 2008/09, ktorý považujem za krásne 
vyvrcholenie mojej kariéry.

Akým spôsobom ťa obohatilo pôsobenie v zahra-
ničí po mimofutbalovej stránke?
Získal som väčší rozhľad a tolerantnosť. Človek vidí, 
ako funguje svet inde. Často u nás počujem, že sa 
niečo nedá. Vie ma to „vytočiť“, keď viem, že sa 
to dá. Sme dosť šikovní a máme aj dobrých futba-
listov. Majú talent, len ho treba správne podchytiť 
a rozvíjať. Slovákov si v zahraničí vážili, sám som 
sa presvedčil, že nemáme byť prečo zakríknutí. 
Samozrejme, v konfrontácii so súpermi to treba aj 
potvrdiť. To sa nám však v poslednom čase darí.

Ako vidíš súčasné mužstvo Slovana?
Je to perspektívny tím, ktorý má potenciál 
dosahovať v horizonte niekoľkých rokov dobré 
výsledky. Chýba mi, že nie som v tomto kolektíve, 
preto chodievam aspoň raz do týždňa za chalanmi 
porozprávať sa a zistiť, čo je nové. Slovan je klub, 
v ktorom som vyrástol a ktorý ma bude vždy zaují-
mať. Ak bude mať záujem o moje služby, veľmi rád 
mu pomôžem aj v budúcnosti, ale cesty futbalové-
ho osudu sú nevyspytateľné.

Máš troch synov. Je možné, že by v budúcnosti 
mohol niektorý z nich nadviazať na tvoje výkony 
v belasom drese?
To neviem. Určite nebudem synov do ničoho 
tlačiť. Netrvám na tom, aby boli futbalistami alebo 
športovcami. Ak uvidím, že ich niečo baví, budem 
sa snažiť čo najviac ich v tom podporovať.

© 2010 Deloitte Slovensko

Rast v mnohých smeroch
Spoločnosti, ktoré majú víziu a hľadia vpred, sa pripravujú včas na zmeny 
v podnikateľskom prostredí. Deloitte vám pomôže rozpoznať príležitosti,  

vypracovať plány a uskutočniť ich. www.deloitte.sk
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Už v predchádzajúcom čísle časopisu Slovan sme 
naznačili črtajúcu sa netradičnú nevyrovnanosť 
výsledkov nášho tímu v domácom prostredí 
a na ihriskách súperov. To sme ešte netušili, že 
v ďalších zápasoch sa táto štatistika bude potvr-
dzovať. Napokon sa negatívna séria prehier vonku 
zastavila po víťazstve 2:1 v Košiciach na čísle štyri. 
Pohľad do archívu prezrádza, že naposledy ťahali 
belasí takúto šnúru v prvej sezóne po návrate do 
najvyššej súťaže. V ročníku 2006/07 pri svojich 
úvodných štyroch výjazdoch nebodovali (Petržalka 
1:4, Košice 2:3, Ružomberok 0:1, Žilina 0:3), až 
potom prišla remíza 1:1 na Interi. Nebolo by zlé, ak 
by súčasný tím Slovana zopakoval aj výborný finiš 
svojich predchodcov zo spomenutej sezóny. Vtedy 
napriek slabšiemu začiatku a až ôsmom mieste 
po jeseni dokázal náš tím na jar zabojovať a bol 
z toho skok na konečnú tretiu pozíciu.
Tréneri určite veľmi dobre vedia, že kľúčom k zlep-

šeniu výsledkov je predovšetkým skvalitnenie 
defenzívy. Z doterajších osemnástich súťažných 
duelov v tejto sezóne si brankár Matúš Putnocký 
udržal čisté konto len päťkrát a viacero inkasova-
ných gólov patrilo do kategórie zbytočných.
Naopak, po zlepšení zdravotného stavu 
v kádri, návrate viacerých hráčov do zostavy 
i príchode dvojice Filip Šebo, Igor Žofčák sa zdá, že 
ofenzíva bude veľkou zbraňou Slovana. Nevídanú 
streleckú potenciu si udržiava stredopoliar Filip 
Kiss, so siedmimi gólmi zatiaľ najlepší kanonier 
mužstva. „Sám som prekvapený, ako sa mi darí, 
rozhodne som to nečakal. Takúto bilanciu som 
mal naposledy možno v mladšom doraste, keď 
som skóroval šesťkrát v piatich zápasoch. V minu-
losti som hrával väčšinou defenzívneho stredopo-
liara, teraz mám aj viac ofenzívnych úloh, takže sa 
častejšie dostanem do zakončenia. Som rád, že sa 
mi darí šance aj premieňať. Uvidíme, ako to bude 

pokračovať, ale nie je až také dôležité, či budem 
dávať góly ja. Hlavné je, aby sme ich nastrieľali čo 
najviac ako celé mužstvo,“ myslí si 20-ročný talent 
belasých. Kvalitné strelecké kopačky si so sebou 
do Slovana priniesol Filip Šebo. Kráľ corgoňligo-
vých strelcov zo sezóny 2004/05  pretavil svoj 
hlad po futbale a góloch do piatich presných zása-
hov pri rovnakom počte štartov. Jeho dlhoročnej 
dvojičke Jurajovi Halenárovi sa po zranení tiež darí 
a premenenou penaltou v Dunajskej Strede sa 
dostal už na hranicu 92 prvoligových gólov. Možno 
tak očakávať, že by sme sa už v tejto sezóne 
dočkali ďalšieho člena elitného klubu „stovkárov“. 
„Uvidíme, kedy to príde. Určite sa za stovkou 
nenaháňam. Je to pekné číslo, ale pre nás sú 
dôležitejšie body. Potrebujeme skôr naháňať prvé 
miesto v tabuľke. Keď sa nám to podarí, vtedy 
budem spokojný,“ poznamenáva k svojej bilancii 
Juraj Halenár.

Víťazným zápasom v Košiciach sa pre Slovan začala druhá tretina corgoňligovej sezóny a zároveň 
skončila najhoršia séria na ihriskách súperov za posledné štyri roky.

dvanástej
v hodine
Prestrihnutie šnúry

to pre nás nekončí
   Dobrou cenou

keby niečo

Povinné poistenie vozidla platiť musíte, lebo je to stanovené zákonom. Môžete si však vybrať 
také poistenie, ktoré sa postará nielen o toho, do koho narazíte, ale aj o Vás a Vaše auto. 
A to aj v prípade, že nejde o poistnú udalosť. V Generali Slovensko vieme, že dobrou cenou 
poistenia to nekončí, preto sme stavili na kvalitný servis, rýchlu likvidáciu a na asistenčné služby.

Majte za cenu, ktorú za povinné poistenie auta platíte, niečo aj vy!

 24 hodín denne, 7 dní v týždni pomoc na telefóne, ak sa vám stane nehoda;
 praktické asistenčné služby, ktoré vám odteraz zorganizujú drink taxi, prezutie pneumatík,
 kontrolu STK, právnu ochranu a ďalšie.

Poistka za skutočne dobrú cenu

 zľavu máte, ak jazdíte len na území Slovenska a Poľska, Slovenska a Česka alebo Slovenska a Maďarska;
 výhodnejšiu cenu získate, keď ste rodič alebo starý rodič;
 7 % ušetríte, keď sa poistíte cez telefón alebo online;
 poskytneme vstupný bonus až do výšky 60 % aj novým klientom za bezškodový priebeh;
 máme výhodné sadzby pre vybrané skupiny vozidiel podľa kubatúry a výkonu motora.

Viac informácií získate na www.generali.sk alebo na telefónnom čísle 0850 111 116



Jesenná časť sezóny sa pomaly chýli ku koncu. Do jej skončenia však 
Slovan odohrá ešte osem a možno až deväť stretnutí.

30 : čo nás čaká

Víťazným zápasom v Košiciach vstúpil Slovan do 
druhej tretiny Corgoň ligy. Do konca kalendárneho 
roka sa pokúsi vylepšiť si súčasné postavenie 
v tabuľke, cesta k tomuto cieľu však vedie cez 
niekoľko náročných prekážok. Hneď tá prvá je asi 
najťažšia – do Bratislavy pricestuje obhajca titulu 
a líder aktuálneho poradia Žilina. „Šošonom“ sa 
napriek účasti v Lige majstrov darí aj v domácej 
súťaži. Z posledných piatich vystúpení nazbierali 
13 bodov pri impozantnom skóre 15:3. Belasí 
sa už v tejto sezóne stretli so svojím hlavným 
konkurentom dvakrát a v oboch prípadoch sa 
zrodila remíza, hoci Bratislavčania zakaždým viedli 
– v dueli o superpohár 1:0 a v ligovom stretnutí 
v Žiline dokonca 2:0, tam však hrali vyše 70 minút 
bez vylúčeného Mariána Hada. Slovanisti by určite 
radi nadviazali na posledné tri domáce ligové 
súboje so Žilinčanmi, v ktorých vždy ťahali za dlhší 
koniec povrazu.
Aj v ďalších zápasoch sa Slovan stretne predo-
všetkým s mužstvami z hornej polovice aktuálnej 
tabuľky. Prekvapením sú najmä výsledky Zlatých 
Moraviec, ktorým po prvej tretine súťaže patrila 
štvrtá priečka. O nič jednoduchšie to však zverenci 

Karla Jarolíma nebudú mať ani v Banskej Bystrici 
a Ružomberku, kam cestujú v priebehu novembra. 
Na Pasienkoch privítajú belasí do konca roka ešte 
Nitru a Senicu. Obom súperom by sa radi revanšo-
vali za tesné prehry na ich trávniku. Na vlastnom 
ihrisku sa im proti týmto mužstvám zvykne dariť. 
Nitra od návratu Slovana do najvyššej súťaže ešte 
v Bratislave nebodovala a Senici sa to v uplynulej 
sezóne, jej premiérovej medzi elitou, z dvoch 
pokusov tiež nepodarilo.
Ešte pred zimnou prestávkou sa rozhodne o záve-
rečných štyroch ašpirantoch na zisk Slovenského 
pohára. Štvrťfinále sa už na rozdiel od predchádza-
júcich kôl hrá na dva zápasy. Žreb sa uskutoční vo 
štvrtok 28. októbra. Ak by Slovanu z osudia vytiahli 
Žilinu, nemohlo by sa hrať v termínoch uvedených 
v prehľade na tejto strane pre kolíziu s programom 
Ligy majstrov.
S najväčšou pravdepodobnosťou až aktuálna 
klimatická situácia dá odpoveď na otázku, či sa 
už v tomto roku odohrá aj 19. kolo Corgoň ligy 
pôvodne plánované na 26. február 2011. Slovan 
sa v rámci neho predstaví v Trnave a alternatívnym 
termínom je sobota 4. decembra.
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O pokojnejší

Viac na www.tipkurz.sk. 

Získate vstupný                              (až 33, 19 €), „naj“ denný kurz                              , 

stávky                                       (aj mobilom), štatistiky, livescore, špeciálne stávky... 

bez manipulačného poplatku! 
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13. kolo Corgoň ligy

sobota 23. októbra 2010 o 18.30 h
Slovan Bratislava – MŠK Žilina

14. kolo Corgoň ligy

sobota 30. októbra 2010 o 17.30 h
ViOn Zlaté Moravce – Slovan Bratislava

Prvé štvrťfinále Slovenského pohára

utorok 2. alebo streda 3. novembra 2010

15. kolo Corgoň ligy

sobota 6. novembra 2010 o 15.30 h
Dukla Banská Bystrica – Slovan Bratislava

16. kolo Corgoň ligy

sobota 13. novembra 2010 o 17.30 h
Slovan Bratislava – FC Nitra

17. kolo Corgoň ligy

sobota 20. novembra 2010 o 15.30 h
MFK Ružomberok – Slovan Bratislava

Odveta štvrťfinále Slovenského pohára

utorok 23. alebo streda 24. novembra 2010

18. kolo Corgoň ligy

sobota 27. novembra 2010 o 17.30 h
Slovan Bratislava – FK Senica
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Corgoň liga
8. kolo – nedeľa 12. septembra 2010
Slovan – Spartak Trnava 1:1 (0:0)
Góly: 79. Kiss – 83. Wellington
ŽK: 52. Grendel – 38. Bernáth, 90. Raška
Rozhodovali: Vnuk – Chládek, Sluk / 6214 divákov
Slovan:  Putnocký – Jánošík (89. Štepanovský), Saláta, Dosoudil, Dobrotka – Bagayo-
ko, Božič (72. Kiss), Guédé, Slovák (62. Kuzma) – Grendel – Ivana
Trnava:  Raška – Mráz, Diallo, Gross, Machovec – Procházka, Kaščák – Kone (90. P. 
Čarnota), Wellington, Bicák (85. J. Čarnota) – Bernáth

9. kolo – sobota 18. septembra 2010
Tatran Prešov – Slovan 2:1 (2:1)
Góly: 20. Papaj, 31. Saláta vlastný – 10. Kiss
ŽK: 16. Baran, 37. Josl, 45. Bašista, 65. Petráš, 82. Papaj – 40. Guédé, 52. Dobrotka, 
56. Ivana, 62. Dosoudil, 65. Bagayoko
Rozhodovali:  Samotný – Balko, Kubačka / 2366 divákov
Prešov: Diviš – Petráš (77. Cicman), Baran, Bašista, Josl – Piter-Bučko – Papaj (89. 
Leško), Katona, Vršajevič – Meszároš, Belejík (64. Guba)
Slovan: Putnocký – Dobrotka, Saláta, Dosoudil, Breznaník (46. Jánošík) – Bagayoko, 
Kiss, Guédé, Kuzma (52. Halenár) – Grendel – Ivana (78. Štepanovský)

10. kolo – nedeľa 26. septembra 2010
Slovan – MFK Dubnica 6:1 (4:1)
Góly: 10. Kiss, 21. a 31. Halenár, 41. Dobrotka, 84. a 88. Šebo – 17. Porázik
ŽK: 20. Dobrotka – 55. Ižvolt, 79. Vavrík
Rozhodovali: Olšiak – Chládek, Weiss / 1121 divákov
Slovan: Putnocký – Božič, Saláta, Dobrotka, Bagayoko – Grendel (81. Kuzma), Guédé, 
Kiss, Žofčák (69. Králík) – Halenár (69. Štepanovský), Šebo
Dubnica: Bajza (76. Kolmokov) – Beňo, Klabník, Kolčák, Šulek – Vavrík – Ižvolt, Bruško 
(22. Augustíni), Grabež – Porázik (46. Tubonemi) – Gorelka

11. kolo – sobota 2. októbra 2010
DAC Dunajská Streda – Slovan 2:1 (0:0)
Góly: 69. Hrabač, 84. Gašparík – 64. Halenár (z pok. kopu)
ŽK: 25. Matúš, 58. Halimi, 64. Struhár, 73. Harsányi – 29. Grendel, 33. Kiss, 78. Božič
Rozhodovali: Kráľovič – Brendza, Benko / Bez divákov
DAC: Kováč – Boya, Struhár, Hrabač, Konečný (70. Obert) – Helísek, Hílek, Halimi (90. 
Marcin), Gašparík – Matúš, Harsányi (79. Filo)
Slovan: Putnocký – Božič (85. Štepanovský), Saláta, Dobrotka, Bagayoko – Grendel, 
Guédé, Kiss (76. Králík), Žofčák (76. Had) – Halenár, Šebo

12. kolo – sobota 16. októbra 2010
MFK Košice – Slovan 1:2 (1:1)
Góly: 22. Milinkovič (z pok. kopu) – 33. Dobrotka, 62. Šebo
ŽK: 36. Trofiloski, 46. Kolbas – 30. Guédé, 56. Dobrotka
Rozhodovali: Šipoš – Sluk, Vorel / 1350 divákov
Košice: Trofiloski – Kolbas, Dobias (46. Djokovič), Cicman, Čonka – K. Kuzma (84. 
Pačinda), Šinglár – Milinkovič, Karaš (75. U. Matič), Jurčo – Škutka
Slovan: Putnocký – Jánošík, Saláta, Dosoudil, Dobrotka – Bagayoko (61. Ivana), Božič, 
Guédé (46. Kiss), Žofčák – Halenár (84. Kordič), Šebo

1. Žilina 12 7 5 0 27:9 26
2. Trnava 12 6 4 2 17:7 22
3. Senica 12 7 1 4 14:12 22
4. slovan 12 6 2 4 25:13 20
5. Zl. Moravce 12 5 4 3 14:14 19
6. Ružomberok 12 5 3 4 11:12 18
7. Nitra 12 5 3 4 13:17 18
8. B. Bystrica 12 4 4 4 11:8 16
9. D. Streda 12 3 4 5 10:14 13

10. Dubnica 12 3 2 7 12:25 11
11. Prešov 12 1 3 8 8:17 6
12. Košice 12 1 3 8 6:20 6

sloVenskÝ poHÁr
2. kolo – streda 22. septembra 2010
Slovan – FK Púchov 6:0 (2:0)
Góly: 18. a 73. Štepanovský, 23. a 69. Šebo, 81. Kiss, 86. Saláta / Bez kariet
Rozhodovali: Hrčka – Vorel, Petríček / 673 divákov
Slovan: Putnocký – Jánošík (60. Guédé), Saláta, Dobrotka, Pečnik (69. Kiss) – Štepanov-
ský, Božič, Králík, Bagayoko – Halenár (60. Kuzma), Šebo
Púchov: Jankovič – Korený, Riška, Marušinec, Martinka – Struška (54. Hurtoň) – Pilát, 
Šupák, Carrera (46. Ciesar), Ďuratný – Svorada (46. Luhový)

3. kolo – utorok 19. októbra 2010
AS Trenčín – Slovan 1:1 (1:1), 2:3 na pok. kopy
Góly: 37. Depetris – 21. Kordič
ŽK: 58. Čögley, 59. Baez – 62. Grendel
Rozhodovali: Chmura – Benko, Tomčík / 1913 divákov
Trenčín: Volešák – Čögley, Kleščík, Ševela, Holúbek – Horváth, Baez (68. Mazán), Štefá-
nik (79. Godál), Hlohovský – Depetris, Adi
Slovan: Putnocký – Jánošík, Saláta, Dobrotka (86. Štepanovský), Pečnik – Grendel, 
Guédé, Kiss, Žofčák (68. Bagayoko) – Ivana, Kordič (60. Šebo)

ii. liga – ZÁpad
7. kolo: Slovan juniori – OTJ Moravany 0:0
8. kolo: Spartak Myjava – Slovan 3:0 (3:0)
9. kolo: Slovan – ŠK Bernolákovo 2:1 (0:1) – Vajda, Pecko
10. kolo: MFK Vrbové – Slovan 1:0 (0:0)
11. kolo: Slovan – ŠK Blava Jaslovské Bohunice 4:1 (2:0) – Králík 2, Pecko, Jackuliak
12. kolo: Spartak Vráble – Slovan 1:0 (1:0)

1. Myjava 12 8 4 0 20:4 28
2. Nemšová 12 7 4 1 23:8 25
3. Topoľčany 12 6 5 1 20:9 23
4. Vráble 12 7 1 4 12:10 22
5. Trnava „B“ 12 5 4 3 18:14 19
6. Nové Mesto n.V. 12 5 2 5 18:15 17
7. Nitra „B“ 12 5 1 6 21:18 16
8. Vrbové 12 5 1 6 18:18 16
9. Nové Zámky 12 4 3 5 18:19 15

10. Moravany 12 4 3 5 10:20 15
11. Rača 12 4 2 6 11:24 14
12. Bernolákovo 12 4 1 7 10:15 13
13. Šamorín 12 3 3 6 22:18 12
14. slovan jun. 12 3 3 6 10:14 12
15. J. Bohunice 12 2 4 6 6:19 10
16. Pezinok 12 2 3 7 8:20 9

i. liga Žien
4. kolo: Humenné – Slovan 0:0
5. kolo: Slovan – Pakostov 3:0 kontumačne
6. kolo: Žilina – Slovan 1:0 (1:0)
7. kolo: Slovan – Šaľa 2:0 (0:0) – Klechová, Fatulová
8. kolo: Lady Team – Slovan 0:10 (0:8) – Klechová 3, Fecková 2, Cerovská, Mittuchová, 
Mundoková, Haršányová, vlastný

1. Šaľa 8 7 0 1 36:3 21
2. slovan 8 6 1 1 32:2 19
3. Topoľčany 8 6 0 2 33:8 18
4. Žilina 8 6 0 2 25:4 18
5. Humenné 8 4 2 2 14:16 14
6. Trenč. Teplice 8 4 0 4 18:22 12
7. Trnava 8 2 2 4 8:26 8
8. Pakostov 8 2 1 5 9:27 7
9. Selce 8 0 0 8 3:34 0

10. Lady Team 8 0 0 8 2:38 0

i. liga starŠieHo dorastu
9. kolo: Dunajská Streda – Slovan U19 0:8 (0:5) – Mizera, Turčák, Vaniš a Molnár po 2
10. kolo: Slovan – Stropkov 3:0 (3:0) – Vaniš 2, Mizera
11. kolo: MFK Košice – Slovan 3:1 (1:0) – Turčák
12. kolo: Slovan – Trenčín 5:1 (2:0) – Turčák 2, Mizera, Sabo, Vajdík
13. kolo: Bardejov – Slovan 2:4 (1:2) – Turčák 2, Šemrák, Vaniš

1. Prešov 13 9 2 2 33:11 29
2. Košice 13 8 2 3 39:13 26
3. Žilina 13 8 2 3 24:11 26
4. slovan 13 8 1 4 28:14 25
5. Senica 13 7 3 3 18:14 24
6. Trenčín 13 7 2 4 29:20 23
7. Podbrezová 13 7 1 5 27:23 22
8. Trnava 13 6 3 4 23:16 21
9. Dubnica 13 5 5 3 22:16 20

10. Ružomberok 13 6 1 6 23:12 19
11. Bardejov 13 5 3 5 19:26 18
12. B. Bystrica 13 5 1 7 19:20 16
13. Nitra 13 4 3 6 17:19 15
14. Michalovce 13 4 2 7 12:18 14
15. Brezová 13 3 3 7 11:20 12
16. Stropkov 13 2 3 8 10:23 9
17. Sp. Nová Ves 13 2 1 10 6:41 7
18. Dun. Streda 13 1 2 10 6:49 5

ii. liga starŠieHo dorastu - ZÁpad
7. kolo: Spartak Trnava „B“ – Slovan U18 1:2 (0:1) – Mészáros, Martin Štefunko
8. kolo: Levice – Slovan „B“ 1:1 (1:1) – Gašparík
9. kolo: Slovan „B“ – Jaslovské Bohunice 9:0 (5:0) – Kováč 7, Šemrák 2
10. kolo: Senica „B“ – Slovan „B“ 0:4 (0:2) – Kováč, Gregora, Martinka, Frátrič
11. kolo: Slovan „B“ – Lokomotíva Trnava 3:1 (1:0) – Gašparík, Martinka, Mészáros
12. kolo: Petržalka – Slovan „B“ 2:2 (1:1) – Gašparík, Uhrovčík

1. slovan „b“ 12 7 3 2 35:10 24
2. Trenčín „B“ 12 7 3 2 32:22 24
3. Petržalka 12 7 3 2 22:13 24
4. Zlaté Moravce 12 7 2 3 25:14 23
5. Nitra „B“ 12 6 3 3 22:12 21
6. SFM Senec 12 6 2 4 14:11 20
7. Dubnica „B“ 12 5 4 3 16:10 19
8. ŠKP Dúbravka 12 5 2 5 20:21 17
9. Púchov 12 5 1 6 19:14 16

10. Myjava 12 4 4 4 20:18 16
11. Senica „B“ 12 5 0 7 18:19 15
12. J. Bohunice 12 3 4 5 13:25 13
13. Spartak Trnava „B“ 12 3 3 6 18:23 12
14. Lok. Trnava 12 3 2 7 17:24 11
15. Levice 12 3 2 7 11:26 11
16. Domino Bratislava 12 0 2 10 4:44 2

 
i. liga mladŠieHo dorastu
9. kolo: Dunajská Streda – Slovan U17 1:3 (1:1) – Redler, Baláž, Železňák 
10. kolo: Slovan – Stropkov 5:0 (1:0) – Baláž 3, Mašulovič, Bučák
11. kolo: MFK Košice – Slovan 2:0 (2:0)
12. kolo: Slovan – Trenčín 2:1 (1:0) – Mašulovič 2
13. kolo: Bardejov – Slovan 0:1 (0:0) – Redler

1. Prešov 13 8 3 2 25:10 27
2. Nitra 13 8 2 3 37:17 26
3. Košice 13 8 2 3 28:15 26
4. slovan 13 8 1 4 26:14 25
5. Dubnica 13 7 3 3 36:21 24
6. Žilina 13 6 5 2 28:13 23
7. B. Bystrica 13 7 2 4 25:13 23
8. Trenčín 13 6 5 2 20:15 23
9. Ružomberok 13 6 4 3 29:9 22

10. Trnava 13 6 4 3 20:12 22
11. Michalovce 13 4 8 1 14:10 20
12. Podbrezová 13 6 2 5 20:26 20
13. Senica 13 4 4 5 28:19 16
14. Bardejov 13 2 4 7 6:19 10
15. Sp. Nová Ves 13 3 0 10 12:40 9
16. Dun. Streda 13 2 2 9 14:34 8
17. Brezová 13 0 1 12 3:54 1
18. Stropkov 13 0 0 13 4:34 0

II. LIGA MLADŠIEHO DORASTU - ZÁPAD
7. kOLO: Spartak Trnava „B“ – Slovan U16 0:3 (0:2) – Tichý, Ďuriš, Čambal
8. kOLO: Levice – Slovan „B“ 0:2 (0:1) – Ďuriš 2
9. kOLO: Slovan „B“ – Jaslovské Bohunice 10:1 (5:0) – Reisel a Ďuriš po 3, Nagy 2, Tóth, Tramita
10. kOLO: Senica „B“ – Slovan „B“ 3:1 (0:0) – Nagy
11. kOLO: Slovan „B“ – Lokomotíva Trnava 1:1 (1:1) – Čambal
12. kOLO: Petržalka – Slovan „B“ 1:1 (1:1) – Ďuriš

1. Petržalka 12 7 4 1 29:8 25
2. Nitra „B“ 12 8 0 4 44:13 24
3. Slovan „B“ 12 7 3 2 31:10 24
4. Dubnica „B“ 12 8 0 4 28:13 24
5. Senica „B“ 12 7 2 3 36:20 23
6. Lok. Trnava 12 7 1 4 27:13 22
7. SFM Senec 12 6 2 4 21:13 20
8. Trenčín „B“ 12 6 0 6 37:27 18
9. Zlaté Moravce 12 4 6 2 17:12 18

10. Púchov 12 5 2 5 18:21 17
11. ŠKP Dúbravka 12 5 2 5 18:25 17
12. Spartak Trnava „B“ 12 4 3 5 12:27 15
13. Levice 12 3 1 8 10:27 10
14. Myjava 12 2 3 7 7:23 9
15. J. Bohunice 12 1 3 8 9:51 6
16. Domino Bratislava 12 0 0 12 3:44 0

I. LIGA STARŠÍCH ŽIAkOV – ZÁPAD A
6. kOLO: Slovan U15 – Púchov 2:0 (0:0) – Šnajnar 2
15. kOLO: Slovan – Inter 2:0 (1:0) – Matejka, Gabaš
7. kOLO: Myjava – Slovan 0:5 (0:2) – Nespešný 2, Majerčák, Šnajnar, Hubert
8. kOLO: Levice – Slovan 0:1 (0:0) – Fajnor
9. kOLO: Slovan – ŠKP Dúbravka 1:2 (0:1) – Matejka
10. kOLO: Topoľčany – Slovan 1:0 (0:0)
11. kOLO: Slovan – Lokomotíva Trnava 4:0 (2:0) – Fajnor 2, Sokol, Matejka

1. Nitra 13 9 2 2 41:12 29
2. Dubnica 13 9 2 2 30:9 29
3. ŠKP Dúbravka 13 9 0 4 24:16 27
4. Petržalka 13 7 3 3 23:14 24
5. Spartak Trnava 13 7 2 4 38:19 23
6. Slovan 13 7 2 4 23:12 23
7. Senica 13 7 0 6 26:20 21
8. Topoľčany 13 6 2 5 22:22 20
9. SFM Senec 13 6 1 6 20:27 19

10. Trenčín 13 5 2 6 19:23 17
11. Levice 13 3 6 4 11:10 15
12. Myjava 13 4 3 6 12:26 15
13. Ružinov 13 3 4 6 14:20 13
14. Púchov 13 2 5 6 21:29 11
15. Inter 13 2 2 9 10:25 8
16. Lok. Trnava 13 0 0 13 3:53 0

I. LIGA STARŠÍCH ŽIAkOV – ZÁPAD B
6. kOLO: Slovan U14 – Púchov 1:0 (0:0) – Drobný
15. kOLO: Slovan – Inter 2:0 (1:0) – Pinte 2
7. kOLO: Myjava – Slovan 0:5 (0:5) – Hrnčár 2, Pinte, Nedorost, Morócz
8. kOLO: Levice – Slovan 1:3 (0:0) – Kubalec 2, Beseda
9. kOLO: Slovan – ŠKP Dúbravka 1:0 (0:0) – Hrnčár
10. kOLO: Topoľčany – Slovan 1:4 (0:1) – Petráš 2, Paulen, Rýdzi
11. kOLO: Slovan – Lokomotíva Trnava 3:1 (2:1) – Petráš, Kollár, Paulen

1. Slovan 13 11 1 1 32:9 34
2. Senica 13 9 2 2 38:9 29
3. Petržalka 13 9 1 3 25:9 28
4. Levice 13 8 3 2 27:12 27
5. Nitra 13 8 2 3 28:5 26
6. Spartak Trnava 13 8 1 4 36:16 25
7. Dubnica 13 6 6 1 29:12 24
8. ŠKP Dúbravka 13 7 2 4 14:18 23
9. Trenčín 13 5 1 7 20:23 16

10. Púchov 13 5 1 7 15:20 16
11. Lok. Trnava 13 4 1 8 13:23 13
12. SFM Senec 13 2 4 7 9:23 10
13. Topoľčany 13 2 4 7 10:30 10
14. Ružinov 13 2 1 10 9:38 7
15. Inter 13 1 1 11 7:34 4
16. Myjava 13 1 1 11 3:34 4

LIGA MLADŠÍCH ŽIAkOV SFZ
1. kOLO: Slovan U12 – ŠKP U12 10:0 (5:0) – Németh 3, Konderla a Orth po 2, Kra-
tochvíl, Dolan, Lacko
Slovan U13 – ŠKP U13 1:1 (0:0) – Mašulovič
2. kOLO: Slovan U12 – SFM Senec U12 4:0 (3:0) – Hronský, Lacko, Beňo, Vician
Slovan U13 – SFM Senec U13 4:1 (3:0) – Brodziansky 3, Frátrič
3. kOLO: Inter U13 – Slovan U13 0:3 (0:1) – Fraňo, Zsigmund, Pecho
Inter U12 – Slovan U12 0:3 (0:1) – Orth, Beňo, Vician
4. kOLO: Slovan U13 – Petržalka U13 2:2 (2:0) – Brodziansky 2
Slovan U12 – Petržalka U12 10:0 (5:0) – Beňo a Vician po 3, Lexa 2, Graus, Konderla
5. kOLO: Ružinov U13 – Slovan U13 0:7 (0:3) – Pecho a Košický po 2, Zsigmund, Simon, Zemko
Ružinov U12 – Slovan U12 0:8 (0:5) – Hronský 3, Beňo 2, Vician, Červenák, Šimora
6. kOLO: Slovan U12 – Slovan U13 3:6 (1:2) – Beňo, Orth, Hronský - Brodziansky 3, 
Zsigmund 2, Mašulovič
7. kOLO: Slovan U12 – ŠKP U13 2:1 (0:1) – Lexa, Solčiansky
Slovan U13 – ŠKP U12 27:0 (14:0) – Pecho 5, Zsigmund, Kastl, Belošič a Mašulovič po 
3, Walner, a Fraňo po 2, Flaška, Košický, Simon, Janček, Frátrič, Markovič
8. kOLO: Slovan U12 – SFM Senec U13 2:0 (0:0) – Konderla, Orth
Slovan U13 – SFM Senec U12 6:0 (3:0) – Mašulovič 3, Zsigmund, Kastl, Buček

1. Slovan U12 8 7 0 1 42:7 21
2. Inter U13 8 7 0 1 36:4 21
3. Slovan U13 8 6 2 0 56:7 20
4. Petržalka U13 7 5 1 1 38:11 16
5. Petržalka U12 7 4 0 3 29:19 12
6. SFM Senec U13 8 4 0 4 21:11 12
7. SFM Senec U12 8 4 0 4 18:16 12
8. Inter U12 8 2 0 6 26:33 6
9. Ružinov U13 7 2 0 5 10:21 6

10. ŠKP U13 6 1 1 4 18:20 4
11. Ružinov U12 7 0 0 7 1:62 0
12. ŠKP U12 6 0 0 6 0:84 0

LIGA PRÍPRAVIEk – PMA1
1. kOLO: Slovan U11 – Karlova Ves 0:0
2. kOLO: Slovan – Žolík Malacky 7:0 (3:0) – Sádovský a Siebenstich po 2, Korenač-
ka, Rusnák, Gvora
3. kOLO: Petržalka – Slovan 2:1 (2:0) – Gvora
4. kOLO: Slovan – SFM Senec 4:0 (1:0) – Rusnák, Kiss, Nagy, Kobal
5. kOLO: Inter – Slovan 1:5 (0:2) – Sádovský 2, Rusnák, Fejda, Kobal
6. kOLO: Slovan – Ružinov 21:0 (9:0) – Gvora 6, Leginus 4, Hronček, Kováč, 
Rusnák a Zeleník po 2, Korenačka, Sukdolák, Hirko
7. kOLO: Domino – Slovan 1:5 (0:2) – Gvora a Kobal po 2, Kováč
8. kOLO: Karlova Ves – Slovan 1:0 (1:0)

1. Petržalka 7 7 0 0 42:4 21
2. Karlova Ves 7 6 1 0 32:4 19
3. Slovan 8 5 1 2 43:5 16
4. Inter 8 5 0 3 29:20 15
5. Senec 8 3 0 5 16:23 9
6. Domino 8 2 1 5 13:31 7
7. Žolík 8 1 1 6 9:37 4
8. Ružinov 8 0 0 8 6:66 0

LIGA PRÍPRAVIEk – PMB1
1. kOLO: Slovan U10 – Karlova Ves 4:0 (4:0) – Strelec, Ftáčnik, Krošlák, Trutz
2. kOLO: Slovan – Žolík Malacky 4:3 (2:1) – Majdák 2, Lieskovský, Ftáčnik
3. kOLO: Petržalka – Slovan 1:4 (1:2) – Krošlák, Krajčír, Hojer, Mifkovič
4. kOLO: Slovan – SFM Senec 0:2 (0:1)
5. kOLO: Inter – Slovan 0:9 (0:3) – Strelec 3, Ftáčnik a Hojer po 2, Trutz, Majdák
6. kOLO: Slovan – Ružinov 7:1 (4:0) – Majdák a Šimončič po 2, Trutz, Krajčír, Hojer
7. kOLO: Domino – Slovan 2:3 (1:2) – Krošlák, Mifkovič, Hojer
8. kOLO: Karlova Ves – Slovan 5:2 (3:1) – Majdák, vlastný

1. Senec 9 9 0 0 42:6 27
2. Slovan 8 6 0 2 33:14 18
3. Karlova Ves 7 5 0 2 20:15 15
4. Petržalka 7 3 0 4 30:11 9
5. Domino 9 2 3 4 10:28 9
6. Žolík 8 1 2 5 12:22 5
7. Ružinov 8 1 2 5 12:50 5
8. Inter 8 1 1 6 16:29 4

LIGA PRÍPRAVIEk – PMC1
1. kOLO: Slovan U9 „belasí“ – Karlova Ves 16:1 (7:1) - Čerepkai 4, Galovič a Hornyák po 
3, Obert 2, Jankovič, Lacko, Jamrich, Križan
2. kOLO: Slovan – Žolík Malacky 9:0 (4:0) – Galovič a Hornyák po 4, Kukumberg
3. kOLO: Petržalka – Slovan 1:6 (0:1) – Hornyák 3, Čerepkai, Obert, Jankovič
4. kOLO: Slovan – SFM Senec 4:1 (2:0) – Čerepkai 2, Obert, Jankovič
5. kOLO: Inter – Slovan 0:29 (0:10) – Čerepkai a Jamrich po 6, Križan 5, Jankovič 
a Kohút po 4, Majerčák 2, Gajdoš, Balog
6. kOLO: Slovan – Ružinov 7:0 (4:0) – Vlček 2, Danihel, Kohút, Gajdoš, Mrnka, Hužovič
7. kOLO: Domino – Slovan 0:5 (0:2) – Kohút, Danihel, Kukumberg, Križan, Petrovič
8. kOLO: Karlova Ves – Slovan 3:2 (2:2) – Križan 2

1. Slovan 8 7 0 1 78:6 21
2. Senec 8 6 1 1 38:13 19
3. Petržalka 7 5 1 1 63:12 16
4. Karlova Ves 7 5 0 2 41:26 15
5. Domino 8 4 0 4 38:23 12
6. Ružinov 8 2 0 6 31:38 6
7. Žolík 8 1 0 7 16:60 3
8. Inter 8 0 0 8 2:129 0

LIGA PRÍPRAVIEk – PMB2
1. kOLO: ZŠ Kalinčiakova – Slovan U9 „bieli“ 8:2 (4:1) – Gajdoš, Kukumberg
2. kOLO: Slovan – Záhorská Bystrica 23:1 (9:0) – Čerepkai 7, Gajdoš, Pančík a Križan 
po 4, Polčic 3, Hlavačka
4. kOLO: Slovan – Rača 3:2 (2:1) – Hornyák 3
5. kOLO: Vajnory – Slovan 0:3 (0:2) – Hornyák, Galovič, Lacko
6. kOLO: Vrakuňa – Slovan 0:12 (0:5) – Jankovič 4, Danihel 3, Péer a Kohút po 2, 
Gajdoš
7. kOLO: Slovan – Podunajské Biskupice 8:2 (3:2) – Galovič 3, Lacko 2, Hornyák, Obert, 
Balog
11. kOLO: Slovan – BCT 2:5 (1:2) – Hornyák, Križan

1. ŠKP 7 7 0 0 68:1 21
2. BCT 8 6 0 2 47:11 18
3. Pod. Biskupice 7 6 0 1 34:13 18
4. Slovan 7 5 0 2 53:18 15
5. Vajnory 7 4 0 3 16:10 12
6. Kalinčiakova 8 4 0 4 19:31 12
7. Rača 7 3 0 4 20:15 9
8. Dúbravka 7 3 0 4 11:33 9
9. Vrakuňa 7 1 0 6 9:43 3

10. Devínska Nová Ves 7 1 0 6 9:45 3
11. Záh. Bystrica 8 0 0 8 6:72 0

I. LIGA ŽIAČOk
4. kOLO: Humenné – Slovan 0:2 (0:0) – Absolonová, Marková
5. kOLO: Slovan – Pakostov 3:0 kontumačne
6. kOLO: Žilina – Slovan 3:0 (1:0)
7. kOLO: Slovan – Šaľa 3:2 (2:1) – Drinková, Marková, Kujovičová
8. kOLO: Lady Team – Slovan 0:18 (0:11) – Marková 7, Kujovičová 3, Velčíková, Absolo-
nová a Jurková po 2, Drinková, Rubliková

1. Slovan 8 7 0 1 42:5 21
2. Žilina 8 7 0 1 40:5 21
3. Šaľa 8 6 0 2 41:9 18
4. Humenné 8 5 1 2 46:11 16
5. Pakostov 8 5 0 3 22:22 15
6. Trnava 8 3 1 4 19:17 10
7. Selce 8 2 1 5 7:28 7
8. Topoľčany 8 2 1 5 8:32 7
9. Trenč. Teplice 8 1 0 7 9:35 3

10. Lady Team 8 0 0 8 2:73 0
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Peter Gábriš

22
brankár

Narodený:  2.1.1988
Počet zápasov:  0
Odohratých minút:  0
Góly: 0

Matúš PUTNOCKÝ

30
brankár

Narodený:  1.11.1984 
Počet zápasov:  18
Odohratých minút:  1620
Góly: 19

Kornel SALáTA

2
obranca

Narodený:  24.1.1985
Počet zápasov:  18
Odohratých minút:  1505
Góly: 2

tréner

Karel JAROLíM

asistent trénera

Tibor MIČINEC

asistent trénera

Jozef KONTíR

tréner brankárov

Miroslav KÖNIG

Peter rUSiNA

1
brankár

Narodený:  9.3.1988
Počet zápasov:  0
Odohratých minút:  0
Góly: 0

00 00 00 02

Martin DObrOTKA 

6
obranca

Narodený:  22.1.1985
Počet zápasov: 13
Odohratých minút:  1121
Góly: 3

03

Mamadou bAGAYOKO

18
obranca

Narodený:  31.12.1989
Počet zápasov:  18
Odohratých minút:  1507
Góly: 1

03

Peter JáNOšÍK

24
obranca

Narodený:  2.1.1988
Počet zápasov:  15
Odohratých minút:  1175
Góly: 0

01

Marián HAD 

28
obranca

Narodený:  16.9.1982
Počet zápasov:  8
Odohratých minút:  576
Góly: 0

14

radek DOSOUDiL

29
obranca

Narodený:  20.6.1983
Počet zápasov:  12
Odohratých minút:  1047
Góly: 0

15

Jan KráLÍK

4
stredopoliar

Narodený:  7.3.1987
Počet zápasov:  3
Odohratých minút:  125
Góly: 0

00

Erik GrENDEL

8
stredopoliar

Narodený:  13.10.1988 
Počet zápasov:  15
Odohratých minút:  1193
Góly: 3

04

Mario bOŽiČ

11
stredopoliar

Narodený:  25.5.1983
Počet zápasov:  15
Odohratých minút:  1113
Góly: 1

05

branislav ObŽErA

12
stredopoliar

Narodený:  29.8.1981
Počet zápasov:  0
Odohratých minút: 0
Góly: 0

00

Filip KiSS 

15
stredopoliar

Narodený:  13.1.1990
Počet zápasov:  17
Odohratých minút:  992
Góly: 7

04

Karim GUÉDÉ

19
stredopoliar

Narodený:  7.1.1985 
Počet zápasov:  18
Odohratých minút:  1393
Góly: 2

05

Peter šTEPANOVSKÝ

21
stredopoliar

Narodený:  12.1.1988 
Počet zápasov:  11
Odohratých minút:  240
Góly: 2

01

Tomáš bAGi 

26
stredopoliar

Narodený:  9.6.1991 
Počet zápasov:  0
Odohratých minút:  0
Góly: 0

00

Marek KUZMA

7
útočník

Narodený:  22.6.1988 
Počet zápasov:  13
Odohratých minút:  501
Góly: 0

01

Juraj HALENár

9
útočník

Narodený:  28.6.1983 
Počet zápasov:  5
Odohratých minút:  341
Góly: 3

00

Milan iVANA 

13
útočník

Narodený:  26.11.1983  
Počet zápasov:  14
Odohratých minút:  995
Góly: 2

01

Krešimir KOrDiČ

20
útočník

Narodený:  3.9.1981 
Počet zápasov:  2
Odohratých minút:  66
Góly: 1

00

Andrej PEČNiK

5
obranca

Narodený:  27.9.1981
Počet zápasov:  2
Odohratých minút:  159
Góly: 0

00

igor ŽOFČáK 

16
stredopoliar

Narodený:  10.4.1983
Počet zápasov:  4
Odohratých minút:  303
Góly: 0

00

Filip šEbO

33
útočník

Narodený:  24.2.1984 
Počet zápasov:  5
Odohratých minút:  390
Góly: 5

00
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